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Olsztyn, 4 czerwca 2024 roku 

 

 

Protokół  II/2024 

z II Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie  

w dniu 4 czerwca 2024 roku 

 

 

Na II Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie w dniu 4 czerwca 2024 roku obecnych 

było 15 Radnych – posiedzenie prawomocne. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 12:07. 

Sesja odbyła się w Sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Olsztyn,  

Plac Marszałka Józefa Piłsudskiego 10, 42-256 Olsztyn. 

Prowadzący obrady:  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń. 

 

Porządek obrad II Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie: 

1. Otwarcie obrad II Sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie jej prawomocności 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z obrad I sesji  

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie geodezyjnym Bukowno, 

gmina Olsztyn (druk nr: 3/2024) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gminnej, położonej w miejscowości Olsztyn (druk nr: 4/2024) 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gminnych, położonych w miejscowości Olsztyn (druk nr: 5/2024) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na rzecz Tauron Dystrybucja S.A. (druk nr: 6/2024) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto  

i Gminę Olsztyn własności nieruchomości, położonych w obrębie 

ewidencyjnym Biskupice w gminie Olsztyn (druk nr: 7/2024) 

10.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto  

i Gminę Olsztyn własności nieruchomości niezabudowanej, położonej  

w miejscowości Turów od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa  

(druk nr: 8/2024) 

11.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto  

i Gminę Olsztyn własności nieruchomości, położonych w obrębie 

ewidencyjnym Olsztyn w gminie Olsztyn (druk nr: 9/2024) 

12.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto 

i Gminę Olsztyn własności nieruchomości, położonej w obrębie 

ewidencyjnym Olsztyn w gminie Olsztyn (druk nr: 10/2024) 
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13.Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej  

w Turowie (druk nr: 11/2024) 

14.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/354/22 Rady 

Miejskiej w Olsztynie z dnia 27 września 2022 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego  

w przedszkolu i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Olsztyn (druk nr: 12/2024) 

15.Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia warunków 

i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych w transporcie 

drogowym, których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Olsztyn 

oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie z przystanków 

komunikacyjnych (druk nr: 13/2024) 

16.Podjęcie uchwały w sprawie  szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi oraz warunków częściowego  

lub całkowitego zwolnienia z opłat, trybu ich pobierania, warunków 

przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich 

oraz sposób rozliczania wykonania takich usług (druk nr: 14/2024) 

17.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 

i Gminy Olsztyn (druk nr: 15/2024) 

18.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii  

pw. św. Idziego Opata w Zrębicach na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane zabytku wpisanego do rejestru 

zabytków - prace konserwatorskie, ratunkowe wnętrza zabytkowego 

kościoła (druk nr: 16/2024) 

19.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej parafii  

pw. św. Idziego Opata w Zrębicach na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane zabytku wpisanego do rejestru 

zabytków - prace konserwatorskie oraz częściowa wymiana stolarki 

okiennej należącej do pierwotnej zabudowy kościoła (druk nr: 17/2024) 

20.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Jana Chrzciciela w Olsztynie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane zabytku wpisanego 

do rejestru zabytków (druk nr: 18/2024) 

21.Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Olsztyn na lata 2024-2032 (druk nr: 19/2024) 

22.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Olsztyn  

na 2024 rok (druk nr: 20/2024) 

23.Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olsztynie (druk nr: 21/2024) 

24.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olsztynie (druk nr: 22/2024) 

25.Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Olsztynie (druk nr: 23/2024) 
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26.Przedstawienie Sprawozdania za 2023 rok z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Olsztynie 

27.Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej za 2023 rok 

28.Sprawy różne i bieżące, wolne wnioski 

29.Zamknięcie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie.  

Ad. 1.  Otwarcie obrad II Sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie jej prawomocności. 

Obrady II Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie IX kadencji o godz. 12:07 otworzył 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń. Powitał wszystkich, 

 na podstawie listy obecności poinformował, że wszyscy radni są obecni, wobec 

czego, Rada jest władna podejmować decyzje. 

 

Ad. 2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej, Jan Jeleń zapytał o uwagi do proponowanego 

porządku obrad.  

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski poprosił o wycofanie  

z porządku obrad pkt 6 „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gminnej położonej w Olsztynie” (druk nr 4/2024), uzasadniając,  

iż istnieje jeszcze inna możliwość związana z przedmiotową działką. 

Radny Marek Lisiewicz zwrócił się z wnioskiem o zmianę porządku obrad - 

wycofanie z porządku obrad punktów nr 5, 7, 21 i 22. 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski zaznaczył, że jest przeciwny 

wycofaniu punktów zaproponowanych przez radnego Lisiewicza, gdyż kwestie 

budżetowe stanowią istotny element bieżącej pracy Urzędu i pani Skarbnik. Dodał, 

że jeśli są jakieś wątpliwości związane z planem miejscowym dla Bukowna,  

to można rozwiać te wątpliwości.  

Radny Marek Lisiewicz zaznaczył, że w jego ocenie podejmowanie decyzji o zbyciu 

nieruchomości bądź zmian miejscowych planów bez możliwości szczegółowego 

omówienia proponowanych uchwał w ramach prac komisji jest praktyką 

niewłaściwą.  

Radca Prawny, Jakub Bryła zaznaczył, że do przegłosowania są wnioski, z punktami 

5,6,7,21,22. Dodał, iż uważa, że należy podjąć dwa głosowania - za wnioskiem 

Pana Burmistrza i za wnioskiem Pana Radnego.  

Brak było kolejnych uwag do porządku obrad. 

Pod głosowanie poddany został wniosek Burmistrza - zdjęcie pkt 6 porządku obrad. 

Przygotowano i przystąpiono do głosowania. 

Za przyjęciem wniosku Burmistrza głosowało 14 radnych, przeciw był 1 radny, nikt 

się nie wstrzymał od głosu. 
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (PRZECIW), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował, że Rada 

przyjęła wniosek Pana Burmistrza. 

Pod głosowanie poddany został wniosek radnego Marka Lisiewicza - wycofanie 

punktów 5, 7, 21 i 22 z porządku obrad. 

Przygotowano oraz przystąpiono do głosowania. 
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Radna Aleksandra Lubasińska zwróciła uwagę, czy wskazanych punktów porządku 

obrad nie można by głosować osobno, gdyż na przykład zgadza się z jednym  

z punktów, a z pozostałymi się nie zgadza. 

Za przyjęciem wniosku radnego Marka Lisiewicza głosowało 4 radnych, przeciw 

było 9 radnych, wstrzymujących się 2 radnych. 
Wyniki imienne: Władysław Bekus (PRZECIW), Mariusz Bugara (PRZECIW), Karolina Cielebiaś 

(PRZECIW), Rafał Ciszewski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Maciej Gasiński (PRZECIW), Kamil Ginał (ZA), 

Przemysław Gorajek (PRZECIW), Jan Jeleń (PRZECIW), Katarzyna Kulińska-Pluta (PRZECIW), Marek 

Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna 

Szczygłowska (PRZECIW), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (PRZECIW) 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował, że wniosek 

radnego został odrzucony. 

Przystąpiono do przyjęcia proponowanego porządku obrad (po zmianach): 

1. Otwarcie obrad II Sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie jej prawomocności 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z obrad I sesji  

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie geodezyjnym Bukowno, gmina 

Olsztyn (druk nr: 3/2024) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnej, 

położonej w miejscowości Olsztyn (druk nr: 4/2024) 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gminnych, położonych w miejscowości Olsztyn (druk nr: 5/2024) 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz Tauron Dystrybucja S.A. (druk nr: 6/2024) 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto  

i Gminę Olsztyn własności nieruchomości, położonych w obrębie ewidencyjnym 

Biskupice w gminie Olsztyn (druk nr: 7/2024) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto i Gminę 

Olsztyn własności nieruchomości niezabudowanej, położonej w miejscowości 

Turów od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa (druk nr: 8/2024) 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto  

i Gminę Olsztyn własności nieruchomości, położonych w obrębie ewidencyjnym 

Olsztyn w gminie Olsztyn (druk nr: 9/2024) 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto i Gminę 

Olsztyn własności nieruchomości, położonej w obrębie ewidencyjnym Olsztyn  

w gminie Olsztyn (druk nr: 10/2024) 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej  

w Turowie (druk nr: 11/2024) 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/354/22 Rady Miejskiej 

w Olsztynie z dnia 27 września 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę 

Olsztyn (druk nr: 12/2024) 
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15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia warunków i zasad 

korzystania z przystanków komunikacyjnych w transporcie drogowym, których 

właścicielem lub zarządzającym jest gmina Olsztyn oraz ustalenia stawki opłat  

za korzystanie z przystanków komunikacyjnych (druk nr: 13/2024) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie  szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, 

trybu ich pobierania, warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru  

i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposób rozliczania wykonania takich usług (druk 

nr: 14/2024) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta  

i Gminy Olsztyn (druk nr: 15/2024) 

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii  

pw. św. Idziego Opata w Zrębicach na prace konserwatorskie, restauratorskie  

i roboty budowlane zabytku wpisanego do rejestru zabytków - prace 

konserwatorskie, ratunkowe wnętrza zabytkowego kościoła (druk nr: 16/2024) 

19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej parafii  

pw. św. Idziego Opata w Zrębicach na prace konserwatorskie, restauratorskie  

i roboty budowlane zabytku wpisanego do rejestru zabytków - prace 

konserwatorskie oraz częściowa wymiana stolarki okiennej należącej do pierwotnej 

zabudowy kościoła (druk nr: 17/2024) 

20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Jana Chrzciciela w Olsztynie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane zabytku wpisanego do rejestru zabytków (druk 

nr: 18/2024) 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Olsztyn na lata 2024-2032 (druk nr: 19/2024) 

22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Olsztyn  

na 2024 rok (druk nr: 20/2024) 

23. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olsztynie (druk nr: 21/2024) 

24. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olsztynie (druk nr: 22/2024) 

25. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków stałych Komisji Rady Miejskiej 

w Olsztynie (druk nr: 23/2024) 

26. Przedstawienie Sprawozdania za 2023 rok z działalności Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Olsztynie 

27. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej za 2023 rok 

28. Sprawy różne i bieżące, wolne wnioski 

29. Zamknięcie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie.  

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad (po zmianach) głosowało  

12 radnych, przeciw był 1 radny, wstrzymało się 2 radnych. 
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Przemysław Gorajek (ZA), 

Jan Jeleń (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (PRZECIW), Aleksandra Lubasińska 
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(ZA), Zdzisław Synoradzki (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował, że porządek 

obrad sesji (z poprawkami) został przyjęty. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad I sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował, że protokół  

z posiedzenia I sesji był wyłożony w Biurze Rady Miejskiej w Olsztynie. 

Brak było uwag i zastrzeżeń do protokołu z I Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie, 

przystąpiono do głosowania.  

Za przyjęciem protokołu z obrad I Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie głosowało  

15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt się nie wstrzymał od głosu. 
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA). 

Protokół z obrad I sesji Rady Miejskiej w Olsztynie został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski przedstawił sprawozdanie  

z działalności za okres od 7 maja 2024 r. do 4 czerwca 2024 r.  

– sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Burmistrz dodatkowo omówił przetargi. 

Sołtys Olsztyna, Barbara Krajewska podziękowała Burmistrzowi za zorganizowaną 

pomoc i prezenty z okazji Dnia Matki oraz radnym Olsztyna, panu Zdzisławowi, 

Rafałowi, Markowi i panu Gasińskiemu - za pomoc. Sołtys dodała, że była  

to wspaniała impreza a mieszkańcy byli bardzo zadowoleni.  

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie geodezyjnym Bukowno, gmina 

Olsztyn (druk nr: 3/2024). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie przypomniał, że do chwili obecnej  

nie zostały wybrane Komisje Rady Miejskiej w Olsztynie, wobec czego nie było 

możliwości spotkania formalnego by projekty uchwał omówić. Poprosił osoby,  

które będą referować projekty uchwał o szerszą informację. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że projekt uchwały dotyczy terenu o powierzchni 1,85, a geneza tematu 

sięga 2015 roku. Nadmienił, że w lutym 2016 r. ówczesna Rada Gminna podjęła 

zmiany studium zagospodarowania. Poinformował, że zmiana studium 

zagospodarowania trwała dosyć długo, ale temat wymagał również zmiany 

studium, czyli dokumentu, z którym plan powinien być zasadniczo zgodny.  

Dodał, że plan był bezkonfliktowy, teren rolny został przekształcony na budowlany. 

Nadmienił, że autor wniosku, przez cały czas utrzymywał, że w latach 90 w tamtym 

miejscu stał budynek mieszkalny i pozostałości tego budynku mieszkalnego 

jeszcze w tej chwili funkcjonują, ale kolejne plany nie usankcjonowały studium  

i charakteru budowlanego. Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn zaznaczył, że projekt 

planu mówi o zasadach i ochronie kształtowania ładu przestrzennego,  

określa zasady ochrony środowiska, przyrody, krajobrazu oraz przesądza,  
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jak kształtowana ma być zabudowa na tym terenie, jakie wskaźniki 

zagospodarowania terenu będą tam obowiązywały, określa m.in. maksymalną 

wysokość zabudowy, ustala poziom posadzki parteru. Dodał, że będzie to typowy 

teren budowlany z przeciętną intensywnością zabudowy, powierzchni biologicznie 

czynnej. Nadmienił, że plan również określa szczegółowe zasady oraz warunki 

scalania i podziału nieruchomości objętych planem, określa zasady modernizacji  

i rozbudowy systemów komunikacji oraz infrastruktury technicznej, wskazuje  

na  szczegóły, niezbędne w przyszłości do zaprojektowania na tym terenie 

budynków mieszkalnych. Burmistrz poinformował, że plan nie będzie generował 

tak zwanych kosztów dodatkowych po stronie Gminy. Dodał, że teren  

jest skomunikowany, co oznacza, że nie będzie wykupów i odszkodowań.  

Dodał, że infrastruktura która tam istnieje, pewnie kiedyś będzie musiała  

być uzupełniona, ale nowy teren budowlany oznacza, że można mieć nowych 

mieszkańców oraz podatek związany z zabudową mieszkaniową.  Nadmienił,  

iż od momentu uchwalenia, plan staje się prawem lokalnym. 

Radna Anna Wojtasik-Kisiel zapytała czy zatoczka, na której zawraca bus, 

zaznaczona na mapce, zostanie tak jak do tej pory. 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski odpowiedział, że w chwili 

obecnej nie ma potrzeby, żeby w ogóle autobus tam jeździł i jest to prywatny 

grunt, a bus będzie od razu skręcał w lewo w ulicę Słoneczną. 

Brak było dodatkowych pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu 

uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 9 radnych, przeciw był 1 radny, wstrzymało się 

od głosu 5 radnych.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Przemysław Gorajek (ZA), 

Jan Jeleń (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (PRZECIW), Aleksandra Lubasińska 

(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Zdzisław Synoradzki (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Anna Szczygłowska (ZA), Anna 

Wojtasik-Kisiel (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Monika Woszczyna (WSTRZYMUJĘ SIĘ) 

Uchwała nr II/3/24 z w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w obrębie geodezyjnym Bukowno, gmina 

Olsztyn, została podjęta, w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gminnej, położonej w miejscowości Olsztyn (druk nr: 4/2024) 

Projekt uchwały wycofany z porządku obrad II Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gminnych, położonych w miejscowości Olsztyn (druk nr: 5/2024) 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że Urząd sukcesywnie stara się zasilić budżet w wyniku sprzedaży 

nieruchomości gminnych, a gmina od zawsze była uboga w nieruchomości.  

Dodał, że sprzedane działki, często zyskiwały na znaczeniu w wyniku pracy urzędu, 

tzn. uchwalane były plany miejscowe, przekształcane tereny leśne lub rolne po to, 

żeby teren zyskał na wartości. Nadmienił, że omawiane działki również zyskały 

swoją wartość w wyniku uchwalenia planu miejscowego, ale są to dosyć nieliczne 

nieruchomości, którymi Gmina dysponuje. Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn 
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poinformował, że proponowana jest sprzedaż dwóch dość atrakcyjnie położonych 

nieruchomości, działka 26/4 o powierzchni 927 m2 i działka 27/3 o powierzchni  

907 m2, znajdujących się przy ulicy Poziomkowej, tj. dojazd do osiedla pod Wilczą 

Górą i te dwie działki, jeśli radni wyrażą zgodę na sprzedaż będą wystawione  

w przetargu nieograniczonym, o którym będzie informacja w ogólnodostępnych 

mediach. 

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, wstrzymał 

się od głosu 1 radny.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Aleksandra Lubasińska (ZA), 

Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna 

(ZA). 

Uchwała nr II/4/24 z w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gminnych, położonych w miejscowości Olsztyn, gmina Olsztyn, została podjęta,  

w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz Tauron Dystrybucja S.A. (druk nr: 6/2024) 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że przed 3 lub 4 laty uchwalony został plan miejscowy  

dla tzw. Pocztowców i firma Tauron chciałaby zlokalizować stację 

transformatorową, która będzie zasilała m.in. wskazane osiedle. Dodał, iż aby  

było to możliwe, firma Tauron potrzebuje nieruchomości, a Miasto i Gmina Olsztyn  

taką nieruchomością dysponuje - w sąsiedztwie parkingu pod Górą Biakło – 89 m2. 

Nadmienił, że proponowane jest ustanowienie odpłatnej służebności  

(wraz z kosztami związanymi z opłatami notarialnymi służebności przesyłu)  

na rzecz Tauron Dystrybucja S.A., dzięki czemu firma Tauron mogłaby 

zlokalizować tam stację transformatorową. 

Radny Rafał Ciszewski zapytał, czy lokalizacja tej stacji była propozycją firmy 

Tauron czy gminną. 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn zapytał, czy chodzi o samo miejsce, 

posadowienie, czy w ogóle o lokalizację stacji. Poinformował, że firma Tauron  

na bazie znajomości topografii i map wskazał tę lokalizację jako lokalizację,  

która z punktu widzenia technicznego odpowiadałaby możliwości zasilenia  

tego osiedla i okolicznych terenów. Dodał, że ze strony Gminy był warunek 

obsadzenia zielenią. 

Radny dodał, że chodzi o to, czy nie zarysuje to walorów estetycznych,  

samego widoku Góry Biakło w tym miejscu. 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn odpowiedział, stacja transformatorowa  

będzie zlokalizowana wśród drzew i firma Tauron dodatkowo obsadzi zielenią  

oraz podkreślił, że jest to interes Gminy, żeby to zasilanie tam funkcjonowało. 

Brak było dodatkowych pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu 

uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 



9 
 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA). 

Uchwała nr II/5/24 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na rzecz Tauron Dystrybucja S.A., została podjęta jednogłośnie, z 

w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto  

i Gminę Olsztyn własności nieruchomości, położonych w obrębie ewidencyjnym 

Biskupice w gminie Olsztyn (druk nr: 7/2024). 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że projektem uchwały zwraca się o wyrażenie zgody, na rozpoczęcie 

sukcesywnego nabywania wydzielonych przez geodetę działek. Dodał, że  

to jest następstwo planu miejscowego uchwalonego w 2005 r., a także, że pewne 

podziały (zgodne z liniami rozgraniczającymi z planu miejscowego) zostały  

już dokonane, aby w przyszłości mogła tam powstać droga obsługująca 

nieruchomości budowlane, stanowiąca tranzyt łączący drogę powiatową z nową 

drogą w kierunku Choronia. Nadmienił, że każda z tych działek wymaga wyceny  

i negocjacji. Zaznaczył, że Gmina może działki wywłaszczać za pośrednictwem 

Starosty lub w instancji odwoławczej Wojewody, a także skorzystać z trybu 

specustawy drogowej (Gmina wielokrotnie korzystała, np. budując trasę rowerową 

z Odrzykonia do Olsztyna i w wielu innych sytuacjach). Dodał, że każdy  

z tych właścicieli pewnie ma interes, żeby działkę sprzedać, gdyż w wyniku 

powstania drogi, działki będą mogły być np. przekazane dzieciom lub sprzedane. 

Nadmienił, że początki zabudowy zaczynają tam funkcjonować a łącznie droga 

będzie miała długość niecałego kilometra i powierzchnię 6037 m2. 

Radna Aleksandra Lubasińska zapytała, czy działki zaznaczone na mapie białym 

kolorem to są działki, które zostały już przekazane Gminie pod budowę drogi 

czy to są działki, których właściciele nie chcą się zgodzić oddać do odsprzedaży. 

Radna zapytała również, czy droga w planie przebiega tak, jak to zostało 

uchwalone w planie, gdyż wielu mieszkańców nie jest skłonnych do oddania części 

swojej działki (w przypadku gdy ktoś ma 100 lub 150 metrów działki a droga 

przebiegnie przez środek, to mieszkaniec straci działkę). Dodał, że ostatnie działki 

przy ulicy Żareckiej, są już bardzo małe. Radna zapytała również, kiedy kolejne 

wykupy działek będą realizowane. 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski odpowiedział, że w tym 

wypadku nie ma sytuacji, że ktoś straci działkę albo że droga przecina mu działkę 

na pół. Dodał, że na podstawie planu z 2005 r. masa wydzieleń została  

już dokonana, odbyły się co najmniej dwa zebrania w Biskupicach i część osób była 

niezadowolona z tego planu. Burmistrz domyśla się, dlaczego plan został 

stworzony w taki sposób - działki z jednej strony są dłuższe, a po drugiej stronie 

krótsze, a z roli wartej w chwili obecnej 4 zł, działka stała by się 20 razy droższa, 

więc należy wziąć pod uwagę dobrodziejstwo planu wynikające z podnoszenia 

wartości terenów. Odnośnie działek zaznaczonych na mapie kolorem białym,  

to Burmistrz odpowiedział, że zanim przystąpiono do wykupów, to zapytano 

właścicieli, kto z nich przekaże za darmo, gdyż Gmina działa w interesie publicznym 

i stara się pozyskać działki bezpłatnie i część działek udało się przejąć za darmo. 

Kierownik Referatu Nieruchomości i Drogownictwa, Marcin Kamiński dodał, że białe 

pola na mapie to są działki, które przejęła Gmina, a kolorem czerwonym oznaczone 
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są na mapie działki przeznaczone do negocjacji wykupów. Nadmienił, że jeśli 

chodzi o wschodnią część drogi, to przy wąskich działkach od północy ta droga 

przekierowana jest w stronę południową. 

Brak było dodatkowych pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu 

uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw był 1 radny, wstrzymał się 

od głosu 1 radny.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), 

Jan Jeleń (PRZECIW), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska 

(ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika 

Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/6/24 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto i Gminę 

Olsztyn własności nieruchomości, położonych w obrębie ewidencyjnym Biskupice 

w gminie Olsztyn, została podjęta, w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto  

i Gminę Olsztyn własności nieruchomości niezabudowanej, położonej  

w miejscowości Turów od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa  

(druk nr: 8/2024) 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że jest szansa nabycia od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa 

bezpłatnie działki o powierzchni 273 m2, która w przyszłości mogłaby stanowić 

dojazd do posesji z budynkiem, który wzniesiono zanim obowiązywały jakiekolwiek 

plany miejscowe.  Dodał, że były problemy związane z dojazdem, gdyż istniało 

zagrożenie, że PKP po terenach tzw. specjalnych, wydzielonych nie pozwoli jeździć. 

Nadmienił, że 10 lat temu udało się część drogową wydzielić a obecnie jest szansa 

bezpłatnego nabycia działki od KOWR-u. 

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/7/24 z w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto i Gminę 

Olsztyn własności nieruchomości niezabudowanej, położonej w miejscowości 

Turów od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, została podjęta jednogłośnie,  

w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto  

i Gminę Olsztyn własności nieruchomości, położonych w obrębie ewidencyjnym 

Olsztyn w gminie Olsztyn (druk nr: 9/2024) 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że projekt uchwały przewiduje nabycie terenów pod drogi, należące  

do Wspólnoty Gruntowej Olsztyn. Dodał, że w jego odczuciu, powinien to być teren 

przekazany bezpłatnie na rzecz Gminy w związku z tym, że Gmina pozyskała  

i dołożyła środki oraz inwestuje tam na poziomie 9 mln zł. Dodał, że Wspólnota 

Gruntowa za 6 ha zaproponowała 2,30 zł za m2, a dróg jest więcej, nabywanych 

przyszłościowo. Nadmienił, że planowane jest wystąpienie do Wspólnoty 



11 
 

Olsztyńskiej o dofinansowanie na zakup samochodu dla OSP Olsztyn i Burmistrz 

wyraził nadzieję, że współpraca ta się ułoży i będzie dobrze rokować. 

Radny Marek Lisiewicz zaznaczył, że widzi na mapie jedną drogę nie wziętą  

pod uwagę. 

Kierownik Referatu Nieruchomości i Drogownictwa, podchodząc do mapki  

i wskazując na zaznaczoną drogę zapytał czy o tą drogę chodzi. Radny potwierdził, 

a Kierownik Nieruchomości i Drogownictwa odpowiedział, że nie została  

uwzględniona do wykupu, ponieważ jest wydzielona w terenie,  

który jest inwestowany i działki stanowią jedną całość, więc Gmina nie chciałaby 

wchodzić w koszty dodatkowych podziałów.  

Radny zapytał dodatkowo czy zakup jest większy niż obecnie obszar inwestowany, 

Kierownik Referatu Nieruchomości i Drogownictwa potwierdził.  

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski dodał, że działka  

o którą radny zapytał, to jest odrębna działka. Nadmienił, że długie działki,  

które są kupowane, to są również całościowe działki. 

Brak było dodatkowych pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu 

uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie  wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/8/24 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto i Gminę 

Olsztyn własności nieruchomości, położonych w obrębie ewidencyjnym Olsztyn  

w gminie Olsztyn, została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto 

i Gminę Olsztyn własności nieruchomości, położonej w obrębie ewidencyjnym 

Olsztyn w gminie Olsztyn (druk nr: 10/2024) 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że w bezpośrednim sąsiedztwie osiedla pod Wilczą Górą pozostała 

działka prywatna o powierzchni 104 m2 i właściciel zwrócił się z propozycją 

przejęcia tej działki, która może mieć znaczenie przy komunikowaniu terenu 

sąsiedniego. 

Burmistrz zarekomendował bezpłatne nabycie nieruchomości znajdującej się  

po drugiej stronie ulicy Poziomkowej. 

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/9/24 z w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Miasto i Gminę 

Olsztyn własności nieruchomości, położonej w obrębie ewidencyjnym Olsztyn 

w gminie Olsztyn, została podjęta, w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej  

w Turowie (druk nr: 11/2024). 
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Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Olsztyn, 

Małgorzata Haładyj. Zaznaczyła, że do radnych i do organu prowadzącego wpłynął 

wniosek Rady Rodziców Samorządu Uczniowskiego Szkoły Podstawowej w Turowie 

o nadanie imienia Szkole Podstawowej w Turowie, a to imię i patron to Janusz 

Korczak. Dodała, że cała procedura ściśle opisana w przepisach została 

dochowana. Nadmieniła, że każdy miał prawo zgłoszenia swojego kandydata  

i kandydatury były następujące: Janusz Korczak, polscy nobliści,  

Irena Sendlerowa, Kazimierz Wielki, Orzeł Biały, Maria Skłodowska-Curie,  

Helena Kłosowska, Wisława Szymborska, Jan Paweł II, Antonina i Jakub Dudkowie, 

Maria Konopnicka, Mirosław Hermaszewski, kardynał Stefan Wyszyński oraz polscy 

podróżnicy i odkrywcy. Zastępca Burmistrza zaznaczyła, że w wyniku ankiet  

(i tak była ukształtowana procedura) wyłoniono w głosowaniu anonimowym  

trzy nazwiska, które zdobyły największą ilość głosów: Janusz Korczak,  

polscy nobliści i Kazimierz Wielki, a następna tura głosowania wyłoniła Janusza 

Korczaka jako patrona, o zaakceptowanie którego Rada, Samorząd Uczniowski 

oraz Rada Pedagogiczna wnioskuje do Rady Miejskiej. Dodała, że procedura 

zakłada określenie całego terminarza harmonogramu działań związanych  

z nadaniem imienia, zamieszczonego na stronie internetowej szkoły  

i na 25 października br. roku przewidywane jest uroczyste nadanie imienia szkole. 

Nadmieniła, że szkoła obchodzi pięćdziesięciolecie istnienia w Turowie i obchody 

pięćdziesięciolecia istnienia szkoły będą połączone z nadaniem imienia. 

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/10/24 z w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Turowie, 

została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Turowie, Joanna Kosielak podziękowała  

i zaznaczyła, że będzie wszystkim bardzo miło przyjąć takiego właśnie patrona  

i są dumni, że szkoła będzie nosiła imię Janusza Korczaka, wspaniałego i wybitnego 

Polaka, pisarza, pedagoga, ale przede wszystkim opiekuna i przyjaciela dzieci. 

Dodała, że to wielki zaszczyt i wielka odpowiedzialność, której każdego dnia  

będą starali się sprostać. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Turowie zaprosiła  

na obchody 50-lecia szkoły i nadania imienia Janusza Korczaka,  

w dniu 25 października.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zaznaczył, że patron jak najbardziej 

zacny, a zaproszenie przyjmują. 

 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/354/22  

Rady Miejskiej w Olsztynie z dnia 27 września 2022 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu  

i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto 

i Gminę Olsztyn (druk nr: 12/2024) 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Olsztyn, 

Małgorzata Haładyj. Zaznaczyła, że do kompetencji Rady Gminy należy ustalanie 

opłat za przedszkole, zgodnie z przepisami prawa oświatowego 5 godzin zajęć  
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w przedszkolu jest bezpłatnych, natomiast za każdą godzinę ponad 5 godzin  

rodzic płaci zgodnie ze stawką, którą radni ustalają podejmując stosowną uchwałę. 

Dodała, że stawki są określone w Rozporządzeniu Ministra Edukacji i podlegają 

waloryzacji, dlatego też przedłożony projekt uchwały stanowi zmianę do uchwały 

już podjętej. Nadmieniła, że zgodnie z wytycznymi i przepisami  

obecnie obowiązującymi, dokonującymi waloryzacji stawki od 1 września 2024 r., 

ze 1,30 zł, stawkę waloryzuje się na 1,44 zł. Zastępca Burmistrza zaznaczyła,  

że pobyt dzieci w przedszkolu w Olsztynie ponad 5 godzin wynosi średnio  

od 2 do 5 godzin i w tej chwili jedna dodatkowa godzina będzie kosztować 7,20 zł 

i jeżeli dziecko przebywa 10 godzin w przedszkolu i uczęszcza cały miesiąc  

do przedszkola, to za taki pobyt rodzic płaciłby 144 złote, czyli w sumie o 14 złotych 

więcej.  

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw był 1 radny, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (PRZECIW), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń 

(ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/11/24 z w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/354/22 Rady Miejskiej 

w Olsztynie z dnia 27 września 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu i oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto i Gminę 

Olsztyn, została podjęta, w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia warunków  

i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych w transporcie drogowym,  

których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Olsztyn oraz ustalenia stawki 

opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych (druk nr: 13/2024) 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że uchwała w sprawie określenia warunków i zasad korzystania  

z przystanków komunikacyjnych w transporcie drogowym, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Olsztyn oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie  

z przystanków komunikacyjnych podlega ciągłym zmianom i modyfikacjom,  

które związane są ze zmianą lokalizacji lub powstaniem nowych przystanków,  

na wniosek mieszkańców. Dodał, że przykładowo, przestawiany jest przystanek 

przy ul. Malowniczej w Bukownie, o który pytała Pani Radna, a także jest nowy 

przystanek przy ulicy Żareckiej. 

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt się  

nie wstrzymał od głosu. 
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/12/24 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia warunków  

i zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych w transporcie drogowym,  

których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Olsztyn oraz ustalenia stawki 

opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, została podjęta 

jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
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Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie  szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, 

trybu ich pobierania, warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru  

i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposób rozliczania wykonania takich usług  

(druk nr: 14/2024) 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Olsztynie, Irena Pluta. Zaznaczyła, że przedłożony projekt uchwały określa 

szczegółowe warunki przyznawania odpłatności za usługi opiekuńcze, 

specjalistyczne usługi opiekuńcze i usługi sąsiedzkie oraz sposób ich rozliczania. 

Dodała, że osobie samotnej, która z powodu wieku, choroby lub innych przyczyn 

wymaga pomocy innych osób, a jest jej pozbawiona, przysługuje pomoc w formie 

usług opiekuńczych lub specjalistycznych usług opiekuńczych, a także usług 

sąsiedzkich. Nadmieniła, że wyżej wymienione usługi mogą być przyznane również 

osobie, która wymaga pomocy innych osób, a rodzina nie może takiej pomocy 

zapewnić. Kierownik GOPS poinformowała, że usługi opiekuńcze obejmują pomoc 

w zaspakajaniu codziennych potrzeb życiowych, opiekę higieniczną zalecaną  

przez lekarza, pielęgnację oraz w miarę możliwości zapewnienie kontaktów  

z otoczeniem, natomiast usługi sąsiedzkie obejmują pomoc w zaspokajaniu 

podstawowych potrzeb życiowych, podstawową opiekę higieniczno-pielęgnacyjną, 

przez którą należy rozumieć formy wsparcia niewymagające specjalistycznej 

wiedzy i kompetencji oraz w miarę potrzeb i możliwości zapewnienie kontaktów  

z otoczeniem. Dodała, że organizatorem usług sąsiedzkich jest Gmina właściwa  

ze względu na miejsce zamieszkania osoby korzystającej z usług sąsiedzkich  

i usługi te mogą być świadczone 7 dni w tygodniu w wymiarze nieprzekraczającym 

30 godzin w miesiącu i nie większym niż 2 godziny dziennie. Nadmieniła,  

że całkowity koszt jednej godziny usług określa się jako wartość procentową kwoty 

najniższej emerytury, która obecnie wynosi 1780,96 zł i taki koszt jednej godziny 

usług opiekuńczych lub specjalistycznych usług opiekuńczych wynosi 35,70 zł,  

tj. wysokość najniższej emerytury (kwota 1780,96 pomnożona przez 2%). 

Natomiast koszt jednej godziny usług sąsiedzkich wynosi 26,80 zł i to jest również 

kwota najniższej emerytury pomnożona przez 1,5%. Kierownik GOPS 

poinformowała, że zmiana wysokości kosztu godziny wyżej wymienionych usług 

następować będzie od pierwszego dnia przypadającego bezpośrednio po miesiącu, 

w którym ogłoszony zostanie komunikat o zmianie wysokości najniższej 

emerytury. Dodała, że osoby, których dochód przekroczy kryterium dochodowe 

określone w ustawie o pomocy społecznej, tj. 600 zł dla osoby w rodzinie i 776 zł 

dla osoby samotnie gospodarującej będą ponosić odpłatność za każdą godzinę 

świadczonej usługi. Nadmieniła, że wysokość odpłatności za usługi będzie 

wyrażona w procentach w stosunku do całkowitego kosztu jednej godziny usługi, 

co przedstawia tabela w paragrafie 5 ust. 1 projektu uchwały. Poinformowała, że 

przykładowo osoba samotnie gospodarująca z dochodem 2500 zł miesięcznie 

będzie ponosić odpłatność w wysokości 5% odpowiednio kosztu jednej godziny 

usług opiekuńczych, tj. kwotę 35,70 razy 5%, czyli ta odpłatność wynosiłaby  

1,78 zł za jedną godzinę. Dodała, że jeżeli chodzi o usługi sąsiedzkie (26,80 zł  

razy 5%) to odpłatność za jedną godzinę wynosiłaby 1,34 zł i odpłatność za usługi 
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będzie ustalana za okres miesiąca. Kierownik GOPS zaznaczyła, że rozliczenie 

realizacji usług sąsiedzkich następować będzie na podstawie karty pracy 

poświadczonej przez świadczeniobiorcę lub jej przedstawiciela ustawowego, 

zawierającej zakres usług, czas ich świadczenia, datę i godzinę. Dodała, że osoby 

zobowiązane do odpłatności za usługi mogą być zwolnione całkowicie lub częściowo 

z odpłatności, zasady zwolnienia określa paragraf 6 projektu uchwały a opłaty  

za usługi będą przekazywane na rachunek bankowy Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Olsztynie. Nadmieniła, że uchwała ta pozwoli na pozyskanie środków 

na świadczenie usług sąsiedzkich w ramach programu Korpus Wsparcia Seniorów 

na rok 2024 moduł 1 w wysokości 80% całkowitych kosztów realizacji zadania. 

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciwny, nikt się nie 

wstrzymał od głosu. 
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/13/24 z w sprawie  szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, 

trybu ich pobierania, warunków przyznawania usług sąsiedzkich, wymiaru  

i zakresu usług sąsiedzkich oraz sposób rozliczania wykonania takich usług, została 

podjęta jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta  

i Gminy Olsztyn (druk nr: 15/2024) 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Olsztyn, 

Małgorzata Haładyj. Zaznaczyła, że stanowisko Burmistrza jest stanowiskiem  

z wyboru, burmistrz jest pracownikiem samorządowym, umowę o pracę i wszystkie 

kwestie związane ze stosunkiem pracy nawiązuje z Burmistrzem Przewodniczący 

Rady Miejskiej, natomiast kwestia związana z wynagrodzeniem należy  

do wyłącznej kompetencji Rady, która uchwala wynagrodzenie Burmistrza.  

Dodała, że kwestię wynagrodzenia reguluje ustawa o pracownikach 

samorządowych oraz rozporządzenie Rady Ministrów w sprawie wynagradzania 

pracowników samorządowych, gdzie jest zawarta szczegółowa tabela wszystkich 

stanowisk z wyboru, określone są maksymalne stawki płacy zasadniczej  

oraz dodatku funkcyjnego. Nadmieniła, że stałymi składnikami wynagrodzenia 

Burmistrza jest dodatek stażowy i w przypadku Burmistrza tj. 20%.  

Zastępca Burmistrza poinformowała, że staż może być wyższy, ale na 20 % 

dodatek się zatrzymuje, a także, że obligatoryjnym i stałym elementem 

wynagrodzenia Burmistrza jest tzw. dodatek specjalny, który został określony  

w art. 36 ustawy o pracownikach samorządowych, a przepis wykonawczy,  

czyli rozporządzenie w sprawie stawek precyzuje, iż ten dodatek specjalny wynosi 

30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego. W związku  

z powyższym, cztery składniki wynagrodzenia, płaca zasadnicza, dodatek 

funkcyjny, dodatek specjalny i dodatek za wieloletnią pracę wyznaczają 

wynagrodzenie Burmistrza. 

Radny Zdzisław Synoradzki zapytał ile wynosi kwota łączna. 
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Zstępca Burmistrza Miasta u Gminy Olsztyn, Małgorzata Haładyj odpowiedziała,  

że jeżeli wynagrodzenie jest ustalone w kwotach maksymalnych przewidzianych 

przez rozporządzenie, to maksymalna kwota przy ujęciu dodatku za wieloletnią 

pracę wynosi 19 470 zł brutto, co oznacza 13 608 zł netto, ale nie przez cały rok, 

bo od sierpnia, mniej więcej na podstawie ubiegłego roku ze względu na progi 

podatkowe, wynosi 13 608 zł przez 7 miesięcy netto, a od ósmego miesiąca  

10 308 zł netto. 

Radny Zdzisław Synoradzki zaznaczył, że uważa, że uchwała powinna  

zostać przedyskutowana, gdyż wynagrodzenie Burmistrza gminy do 15 tysięcy 

mieszkańców powinno być adekwatnie niższe w porównaniu z burmistrzami  

czy prezydentami miasta powyżej 100 tysięcy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zaznaczył, że z przyczyn technicznych 

to jest trudne, gdyż powyższe wynika z zapisów ustawy. Zastępca Burmistrza 

zaznaczyła, że jeśli chodzi o jej opinię, to granice wynagrodzenia dla pracowników 

samorządowych wybieranych, z którymi zawierany jest stosunek pracy  

na podstawie powołania, określają przepisy. Dodała, że radny ma prawo  

nie zgodzić się z ustawodawcą ale tak przepisy to zakładają i gmina do 15 tysięcy 

jest gminą mniejszą niż gmina powyżej 15 tysięcy, a inne stawki ma prezydent 

Warszawy itd. Zastępca Burmistrza zapewniła, że pomimo że jest to mała gmina, 

zadań naprawdę jest bardzo dużo a Burmistrz rozpoczął piątą kadencję  

i jest liderem w pozyskiwaniu środków zewnętrznych, a także, że skutecznie 

zarządza gminą. 

Radny Zdzisław Synoradzki zaznaczył, że Zastępca Burmistrza źle go zrozumiała, 

gdyż nie chodzi o to, że nie zgadza się z ustawodawcą, ale zakresy są podane 

maksymalnie i nie ma podanej kwoty minimalnej. Dodał, że jeśli są na początku 

drogi nowej kadencji, to nie wiadomo jak będzie wyglądać obecna praca 

Burmistrza, Rady Gminy pracy oraz uważa, że wystartowanie z maksymalnego 

poziomu jest niewłaściwe, gdyż nie można dać możliwości rozwoju oraz doceniania 

pracy Burmistrza przez kolejne 5 lat. Nadmienił, że nie chce ujmować pracy Urzędu 

Gminy i Burmistrza, ale uważa, że start pracy nowej kadencji nie powinno się 

zaczynać od maksymalnych kwot. 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Olsztyn dodała, że wynagrodzenie w kwocie 

stawek maksymalnych Burmistrz otrzymuje od 1 sierpnia 2021 roku i obniżenie tej 

stawki spowodowałoby obniżenie wynagrodzenia, a także zwróciła uwagę na 20% 

wskaźnik inflacyjny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zaznaczył, że zakres zadań, 

które wykonuje Burmistrz oprócz inwestycji, których musi dopilnować, ilość imprez 

masowych, inwestycji, spotkań, wymaga tego, aby wynagrodzenie  

było adekwatne, aczkolwiek to radni w głosowaniu odpowiedzą czy faktycznie  

są za taką stawką czy nie. 

Radny Rafał Ciszewski zapytał, czy dodatek specjalny jest w wysokości 30%  

czy do 30%. 

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że dodatek jest jednoznacznie określony  

jako obligatoryjny składnik wynagrodzenia, 30% łącznej kwoty wynagrodzenia 

zasadniczego i dodatku funkcyjnego.  

Radny zapytał również, czy przyznawanie jego również jest obligatoryjne. 

Zastępca Burmistrza odpowiedziała, że wynika to wprost z ustawy – art. 36 ust. 3 

ustawy o pracownikach samorządowych wskazuje, że wójtowi, burmistrzowi, 
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prezydentowi przysługuje dodatek specjalny, a przepis wykonawczy,  

czyli rozporządzenie precyzuje, że ten dodatek wynosi 30 %. 

Radny Marek Lisiewicz zapytał radnego Zdzisława Synoradzkiego na jakim 

poziomie proponuje stawkę dla Burmistrza, Radny Zdzisław Synoradzki 

zaproponował, zejście do granicy 15 000 zł, aby radni mogli przez kolejne lata 

popracować nad podniesieniem kwoty dla Burmistrza, a obniżenie kwoty pomoże 

wypracować wspólny dialog w kwestiach wydatkowania gminy, gdyż Gmina  

będzie przed dużymi inwestycjami, ukończeniem budowy basenu,  

przed rozwiązaniem tematu oczyszczalni ścieków i to są bardzo duże tematy  

i powinni szukać oszczędności w gminie, więc Radny sądzi, że maksymalny poziom 

wynagrodzenia na starcie kadencji nie jest dobrym pomysłem. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał który składnik 

powinien być obniżony. 

Radny Zdzisław Synoradzki odpowiedział, że powinna zostać obniżona kwota 

zasadnicza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zapytał o jaką kwotę chodzi.  

Zwrócił uwagę, że Radny powinien postawić wniosek formalny. Dodał, że uwagi 

ogólne typu „powinna być mniejsza, większa”, nie są miarodajne. 

Radny Mariusz Bugara zaznaczył, że jeśli Radni mieliby zamiar obniżać 

wynagrodzenie Burmistrzowi to byłoby to swoistym pokazaniem,  

że nie są zadowoleni z jakichś spraw, nierozwiązanych kwestii. Radny przytoczył 

przykład koleżanki pracującej w firmie na stanowisku kierowniczym,  

która zarabia zdecydowanie wyższe pieniądze niż te, o których toczy się rozmowa. 

Wskazał, że jest stanowczo przeciwny obniżaniu wynagrodzenia Burmistrzowi, 

dlatego że Burmistrz pracuje bardzo dobrze, czego wyrazem jest między innymi 

wynik głosowań. 

Radna Katarzyna Kulińska-Pluta zaapelowała do radnych, aby spojrzeli na sprawę 

pod kątem ludzkim, gdyż każdy gdzieś jest zatrudniony i uważa, że trudno się  

będzie pracować na progu piątej kadencji, jeżeli ktoś komuś obniża pensję. 

Zaapelowała do Radnych aby każdy postawił się na takim miejscu, gdy pracuje, 

jest rozpędzony w swoim zawodzie, a ktoś mu jednak wymierza karę finansową.  

Zwróciła uwagę, że jest zwolennikiem godnego zarabiania za pracę, zgodziła się 

ze stanowiskiem radnego Mariusza Bugary, że stanowiska menedżerskie wyższego 

szczebla powinny być dobrze opłacane i jeżeli się pracuje to powinna  

być za to godna zapłata. Zwracając się do Radnego Zdzisława Synoradzkiego 

nadmieniła, że zna również stanowisko, że jeżeli ktoś zaczyna kadencję  

to powinien startować od najniższego pułapu, ale Burmistrz swoją przygodę  

w samorządzie w 2006 roku zaczynał z najniższego pułapu, a jest rok 2024  

i już udowodnił że potrafi pracować i być zaangażowany. 

Radny Władysław Bekus zaznaczył, że uważa, że jeżeli wynagrodzenie  

zostanie obniżone to będzie kara i żeby obniżyć wynagrodzenie to trzeba  

mieć podstawę do tego i jego zdaniem przez kadencje poprzednie Burmistrz 

wykazał się, że naprawdę jest dobrym gospodarzem i wynagrodzenie należy 

zostawić, a nie obniżać, tą podstawę, którą ma w tej chwili. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie poinformował, że padło już dość sporo 

argumentów, poparł wniosek Radnego Mariusza Bugary, gdyż wie,  

że w korporacji międzynarodowej stawki rzeczywiście na stopniu nawet kierownika 

są wyższe niż obecne Burmistrza, a Burmistrz reprezentuje całą gminę. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zamknął dyskusję. 

Brak było dodatkowych pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu 

uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, przeciw był 1 radny, wstrzymało się 

2 radnych.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Przemysław Gorajek (ZA), 

Jan Jeleń (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Aleksandra 

Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (PRZECIW), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel 

(ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/14/24 z w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta  

i Gminy Olsztyn, została podjęta, w obecności 15 radnych. 

 

O godz. 13:53 Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń, zarządził  

15 minutową przerwę. 

O godz. 14:19 obrady zostały wznowione. 

 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii  

pw. św. Idziego Opata w Zrębicach na prace konserwatorskie, restauratorskie  

i roboty budowlane zabytku wpisanego do rejestru zabytków - prace 

konserwatorskie, ratunkowe wnętrza zabytkowego kościoła (druk nr: 16/2024) 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że w imieniu parafii świętego Idziego opata w Zrębicach i w imieniu 

parafii olsztyńskiej pod wezwaniem świętego Jana Chrzciciela złożona została 

aplikacja do programu „Polski Ład” o pieniądze na prace konserwatorskie.  

Dodał, że zostały złożone trzy wnioski, które zakończyły się powodzeniem. 

Burmistrz zaproponował omówienie trzech kolejnych projektów uchwał 

równocześnie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń wyraził zgodę. 

Burmistrz poinformował, że Parafia Świętego Idziego otrzyma w pierwszym 

wniosku promesę w wysokości 663 300 zł. Dodał, że paragraf pierwszy 

enumeratywnie wymienia zakres prac objętych dotacją: prace związane z ołtarzem 

głównym, z obrazem Świętego Idziego, z ołtarzem bocznym, z obrazem narodzenie 

Chrystusa, z drugim ołtarzem bocznym, z obrazem Ekehomo, prace związane  

z prospektem organowym, z drogą krzyżową, z feretronem z obrazu  

św. Anny Samotrzeć i św. Barbary, z feretronem z obrazu Matki Bożej Karmiącej 

św. Trójcy, z feretronem z rzeźbą św. Jana Nepomucena, z feretronem  

z płaskorzeźbami Matki Bożej Różańcowej Jezusa Chrystusa i organy. 

Poinformował, że druga promesa na 300 tysięcy złotych przewiduje częściową 

wymianę stolarki okiennej należącej do pierwotnej zabudowy kościoła w Zrębicach, 

a kolejny wniosek dotyczy parafii Świętego Jana Chrzciciela w Olsztynie,  

gdzie zakres prac dotyczy konserwacji złoceń i polichromii ołtarza głównego  

oraz dwóch ołtarzy bocznych oraz naprawy tynku we wnętrzu świątyni. Dodał,  

że kwoty w projektach są podane, udział gminy też jest podany, bo warunkiem 

aplikowania w konkursie był dwuprocentowy udział aplikującego. 

Specjalista ds. funduszy zewnętrznych, Małgorzata Chaładus dodała, że aby księża 

mogli podjąć dalsze kroki, uchwała jest niezbędna, ponieważ po jej podjęciu, 

parafia będzie mogła wybrać wykonawcę w drodze zapytania ofertowego, podpisać 

umowę i wówczas będzie możliwość wnioskowania o wypłatę środków dla parafii.  
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Zastępca Burmistrza, Małgorzata Haładyj dodała, że projekt umowy praktycznie 

jest opracowany, terminy, zakres, wszystkie szczegóły merytoryczne, 

organizacyjne, logistyczne będą doprecyzowane w umowie. 

Brak było pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonych projektów uchwał. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/15/24 z w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii pw. św. Idziego 

Opata w Zrębicach na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

zabytku wpisanego do rejestru zabytków - prace konserwatorskie, ratunkowe 

wnętrza zabytkowego kościoła, została podjęta jednogłośnie, w obecności  

15 radnych. 

 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej parafii  

pw. św. Idziego Opata w Zrębicach na prace konserwatorskie, restauratorskie  

i roboty budowlane zabytku wpisanego do rejestru zabytków - prace 

konserwatorskie oraz częściowa wymiana stolarki okiennej należącej do pierwotnej 

zabudowy kościoła (druk nr: 17/2024) 

Projekt uchwały omówiony w pkt 18. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu. 
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/16/24 z w sprawie udzielenia dotacji celowej parafii pw. św. Idziego 

Opata w Zrębicach na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 

zabytku wpisanego do rejestru zabytków - prace konserwatorskie oraz częściowa 

wymiana stolarki okiennej należącej do pierwotnej zabudowy kościoła, została 

podjęta jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Jana Chrzciciela w Olsztynie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane zabytku wpisanego do rejestru zabytków  

(druk nr: 18/2024) 

Projekt uchwały omówiony w pkt. 18. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się   

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/17/24 z w sprawie udzielenia dotacji celowej parafii 

Rzymskokatolickiej pw. św. Jana Chrzciciela w Olsztynie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane zabytku wpisanego do rejestru zabytków, 

została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 
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Ad. 21. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Olsztyn na lata 2024-2032 (druk nr: 19/2024) 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski. 

Zaznaczył, że WPF jest konsekwencją zmian w budżecie, zaproponował 

jednoczesne omówienie dwóch projektów uchwał. Burmistrz przedstawił 

autopoprawkę  do projektu uchwały budżetowej: 

- wprowadzenie 132 zł dotacji celowej na zakup podręczników 

- zmianę przeznaczenia funduszu sołeckiego z zadania pod nazwą 

zagospodarowanie terenu koło stawu, na zagospodarowanie terenu przy Świetlicy 

w Bukownie. 

- zwiększenie dochodów budżetu o 663 000 zł,  

- zwiększenie dochodów: bieżących o kwotę 102 000, majątkowych o kwotę 

560 000 zł. 

- zwiększenie wydatków o ponad 2 121 000 zł: bieżących o kwotę 642 000 zł, 

majątkowych o kwotę 1 479 000 zł. 

Burmistrz szczegółowo omówił wydatki bieżące oraz majątkowe. 

Skarbnik Miasta i Gminy Olsztyn, Barbara Łuszczyńska zaznaczyła, że po zmianach 

przedstawionych przez Burmistrza budżet Miasta i Gminy Olsztyn kształtuje się 

następująco: plan dochodów w kwocie 70 719 459,81 zł, plan wydatków w kwocie 

81 792 207,75 zł. Dodała, że w uchwale znajdują się również zapisy dotyczące 

Funduszu Sołeckiego, zmiany nazwy zadania i zmiany przeznaczenia wydatków  

z majątkowego na bieżący. 

Radny Rafał Ciszewski zadał pytanie Przewodniczącemu Rady Miejskiej  

w Olsztynie, dot. zakupu lekkiego pojazdu dla OSP Przymiłowice, czy został złożony 

wniosek do źródeł finansowań zewnętrznych. Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Olsztynie odpowiedział, że nie, gdyż dofinansowań do aut tego typu nie ma,  

jest dofinansowanie do aut lekkich, średnich, bądź ciężkich, a to auto  

nie kwalifikuje się do dofinansowania. Dodał, że tak jak wspomniał Burmistrz, 

przekazano deklarację Zebrania Wspólnoty Gruntowej w Przymiłowicach,  

że te środki są w stanie przekazać. Poprosił o przyjęcie zmiany w uchwale i zakup 

wskazanego auta które będzie uterenowione, więc będzie można tym autem 

wjechać w różne miejsca, nie tylko tak zwane szosowe.  

Radny Marek Lisiewicz zapytał, czy różnica pomiędzy dochodami a wydatkami 

gminy to jest około 10 milionów.  

Skarbnik Miasta i Gminy Olsztyn, Barbara Łuszczyńska odpowiedziała, że tak, 

ponieważ jest to deficyt budżetowy, dochodów jest mniej niż wydatków. Dodała, 

że w budżecie zaplanowano 34 000 000 wydatków majątkowych.  

Radny zapytał również o maksymalne, możliwe zadłużenia gminy. 

Skarbnik Miasta i Gminy Olsztyn, Barbara Łuszczyńska odpowiedziała, że spełnione 

zostały wszystkie wskaźniki, Miasto i Gmina Olsztyn jest na najniższym poziomie, 

a w tej chwili zadłużenie wynosi około 4,4 mln zł, gdyż jest już spłacane.  

Nadmieniła, że pojawiają się również wskaźniki w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej, w dokumencie, który przedstawia budżet w dłuższym okresie czasu, 

gdyż uchwała budżetowa obejmuje tylko jeden rok, a w uchwale WPF-u są zapisy 

dotyczące dłuższego okresu, do roku 2032. Skarbnik omówiła przedstawione  

w projekcie uchwały wskaźniki. Dodała, że uchwały podlegają ocenie Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, która każdorazowo uchwałę podstawową oraz kolejne 

zmiany w budżecie sprawdza. 
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Zastępca Burmistrza, Małgorzata Haładyj dodała, że deficyt budżetowy  

jest zjawiskiem powszechnym w samorządach, Miasto i Gmina Olsztyn  

nie jest jedyną gminą w której deficyt, czyli różnica między wydatkami  

a dochodami się pojawia. 

Podkreśliła, że można go finansować kredytem lub wolnymi środkami,  

które zostaną na koniec budżetu lub też w tak zwanym międzyczasie roku 

budżetowego, pozyskiwać środki zewnętrzne, a to oznacza, że w grudniu  

czy listopadzie, te dane mogą być zupełnie inne. 

Radny Marek Lisiewicz dodał, że pytanie pojawiło się dlatego, że w przestrzeni 

publicznej jakiś czas temu pojawiła się informacja, że Miasto i Gmina Olsztyn  

ma tylko milion zadłużenia. 

Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Olsztyn odpowiedziała, że na koniec roku  

był milion zadłużenia, które zostało wsparte kredytem czteromilionowym,  

ale Gmina ma bardzo duży próg dopuszczalny zadłużenia, starają się korzystać  

z kredytu wtedy, kiedy nie można znaleźć innych środków. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zaznaczył, że sytuacja 

finansowa jest dynamiczna, że to nie jest tak, że jest stały poziom przychodów, 

wydatków, zamykany jest koniec roku, ruch finansowy, więc w ciągu roku  

może się zdarzyć taki deficyt. 

Brak było dodatkowych pytań, uwag i zastrzeżeń do przedłożonego projektu 

uchwały. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, wstrzymało się 

od głosu 2 radnych.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Aleksandra Lubasińska (ZA), 

Zdzisław Synoradzki (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/18/24 z w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Olsztyn na lata 2024-2032, została podjęta, w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 22. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Olsztyn  

na 2024 rok (druk nr: 20/2024) 

Projekt uchwały omówiony w pkt. 21. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciw, wstrzymało się 

od głosu 2 radnych.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Aleksandra Lubasińska (ZA), 

Zdzisław Synoradzki (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), 

Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/19/24 z w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Olsztyn na 2024 

rok, została podjęta, w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 23. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olsztynie (druk nr: 21/2024) 

Przewodniczący Rady  Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zaznaczył, że do powołania 

są cztery komisje, a w  tym punkcie powoływana jest Komisja Rewizyjna,  

która jest jedną z kluczowych komisji, działająca w strukturach Rady Miejskiej  

i do wyboru jest pięć osób, 
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Radca Prawny Jakub Bryła zaznaczył, że regulamin, który jest załącznikiem  

do statutu Miasta i Gminy Olsztyn, mówi wprost, że w skład Komisji Rewizyjnej 

wchodzą przewodniczący, zastępca przewodniczącego oraz pozostali członkowie 

wybrani spośród radnych w liczbie trzech osób. Dodał, że Przewodniczący komisji 

wybierany jest uchwałą podejmowaną zwykłą większością głosów w obecności  

co najmniej połowy składu Rady, członkowie Komisji Rewizyjnej wybierani  

są uchwałą podejmowaną zwykłą większością głosów w obecności co najmniej 

połowy składu Rady. Nadmienił, że kandydatów do składu Komisji Rewizyjnej 

zgłaszają radni lub kluby radnych. Poinformował, że w pierwszej kolejności zgodnie 

z porządkiem będzie wybór członków komisji, a dopiero później będzie wybierany 

Przewodniczący. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie otworzył zgłaszanie listy kandydatów 

na członków Komisji Rewizyjnej. 

Radny Przemysław Gorajek zgłosił kandydaturę radnego Mariusza Bugary. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zapytał radnego Mariusza Bugare  

czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Mariusz Bugara wyraził zgodę.  

Radna Anna Szczygłowska zgłosiła kandydaturę radnego Macieja Gasińskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zapytał radnego Macieja Gasińskiego 

czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Maciej Gasiński wyraził zgodę.  

Radny Kamil Ginał zgłosił kandydaturę Radnej Aleksandry Lubasińskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zapytał radną Aleksandrę Lubasińską 

czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Aleksandra Lubasińska wyraziła zgodę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  w Olsztynie, Jan Jeleń zgłosił kandydaturę Rafała 

Ciszewskiego oraz zapytał radnego czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny 

Rafał Ciszewski wyraził zgodę.  

Radna Katarzyna Kulińska-Pluta zgłosiła kandydaturę radnego Przemysława 

Gorajka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zapytał radnego Przemysława Gorajka 

czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Przemysław Gorajek wyraził zgodę.  

Radna Aleksandra Lubasińska, jako Przewodnicząca Klubu Radnych zgłosiła 

kandydaturę radnej Moniki Woszczyny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zapytał radną Monikę Woszczynę  

czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Monika Woszczyna wyraziła zgodę.  

Radny Kamil Ginał zgłosił kandydaturę radnego Marka Lisiewicza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zapytał radnego Marka Lisiewicza  

czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Marek Lisiewicz wyraził zgodę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej  w Olsztynie odczytał kandydatury: radny Mariusz 

Bugara, radna Monika Włoszczyna, radna Aleksandra Lubasińska, radny Marek 

Lisiewicz, radny Przemysław Gorajek, radny Rafał Ciszewski, radny Maciej Gasiński 

oraz zamknął listę kandydatur. 

Radca prawny, Jakub Bryła poinformował, że głosowanie nie musi być imienne, 

może odbyć się poprzez podniesienie ręki.  

Wszyscy radni jednogłośnie zagłosowali „za” zamknięciem listy kandydatur 

(głosowanie z podniesieniem rąk). 

Radca prawny, Jakub Bryła zaznaczył, że zgłoszonych zostało siedem kandydatur,  

czyli więcej kandydatur niż określonych miejsc. Dodał, że zgodnie z art. 18a  

ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym, w skład Komisji Rewizyjnej wchodzą radni, 

w tym przedstawiciele wszystkich klubów, z wyjątkiem radnych pełniących funkcje, 
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o których mowa w art. 19 ust. 1 (gdzie jest mowa o prezydium). Zapytał, którzy 

kandydaci są przedstawicielami klubów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował,  

że przedstawicielem jest Monika Waszczyna. 

Radna Aleksandra Lubasińska poinformowała, że jest przedstawicielem klubu 

radnych, Monika Woszczyna również jest z tego samego klubu, z drugiego klubu 

jest radny Marek Lisiewicz. 

Radca prawny, Jakub Bryła zaproponował, aby w pierwszej kolejności 

przegłosować kandydatury przedstawicieli klubów, gdyż kluby są uprawnione  

do posiadania przedstawiciela w Komisji Rewizyjnej.  

Poinformował, że co do zasady kluby są uprawnione do posiadania przedstawiciela 

w komisji, przy czym desygnowany przedstawiciel musi zostać przegłosowany. 

Dodał, że w pierwszej kolejności Rada powinna przegłosować kandydatów 

poszczególnych klubów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zapytał, czy przedstawiciel klubu 

radnych może nie otrzymać właściwej, wymaganej ilości głosów i nie zostać 

członkiem komisji, radca prawny potwierdził oraz dodał, że może otrzymać głosy  

i zostać członkiem klubu.  

O godz. 14:55 Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zarządził 

przerwę w celu przygotowania kart do głosowania. 

O godz. 15:17 obrady sesji zostały wznowione. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował,  

że po rozmowie z panem mecenasem w pierwszej kolejności głosowani  

będą przedstawiciele klubów radnych, po wybraniu kandydatów odbędzie się 

głosowanie nad pozostałymi kandydaturami. Poprosił radcę prawnego  

o ewentualne uwagi. 

Radca prawny, Jakub Bryła doprecyzował, że każdy klub radnych ma uprawnienie 

do posiadania przedstawiciela w komisji, przy czym ten przedstawiciel  

musi być przegłosowany przez Radę. Dodał, że jeżeli pierwszy przedstawiciel  

nie uzyska pozytywnego wyniku, to wtedy klub jest zobowiązany zgłosić,  

jeżeli oczywiście chce, drugiego przedstawiciela i ponownie odbędzie się 

głosowanie nad drugim przedstawicielem i jeżeli drugi przedstawiciel nie uzyska, 

to trzeci przedstawiciel będzie głosowany. Nadmienił, że każdy z radnych posiada 

pięć mandatów do głosowania, być przeciwnym albo wstrzymać się można co do 

każdej kandydatury i jest to istotne, aby głosowanie było ważne. 

Radny Marek Lisiewicz zapytał, czy jeżeli przedstawiciel klubu radnych uzyska 

mniejszą ilość od wymaganych głosów, to co wtedy, Radca prawny, Jakub Bryła 

odpowiedział, że jeżeli przedstawiciel nie zostanie wybrany, wtedy klub 

zobowiązany jest wskazać kolejną osobę, a jeżeli klub nie rezygnuje, radni  

będą musieli dojść do konsensusu. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem kandydatury radnej Aleksandry 

Lubasińskiej. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem kandydatury głosowało  

7 radnych, przeciw było 8 radnych, nikt się nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (PRZECIW), Mariusz Bugara (PRZECIW), Karolina Cielebiaś 

(PRZECIW), Rafał Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (PRZECIW), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek 

(PRZECIW), Jan Jeleń (PRZECIW), Katarzyna Kulińska-Pluta (PRZECIW), Marek Lisiewicz (ZA), 

Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (PRZECIW), Anna 

Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 
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Kandydatura radnej Aleksandry Lubasińskiej została odrzucona. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem kandydatury radnej Moniki Woszczyny. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem kandydatury głosowało  

6 radnych, przeciw było 9 radnych, nikt się nie wstrzymał od głosu. 
Wyniki imienne: Władysław Bekus (PRZECIW), Mariusz Bugara (PRZECIW), Karolina Cielebiaś 

(PRZECIW), Rafał Ciszewski (PRZECIW), Maciej Gasiński (PRZECIW), Kamil Ginał (ZA), Przemysław 

Gorajek (PRZECIW), Jan Jeleń (PRZECIW), Katarzyna Kulińska-Pluta (PRZECIW), Marek Lisiewicz 

(ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (PRZECIW), Anna 

Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Kandydatura radnej Moniki Woszczyny została odrzucona. 

Radca prawny, Jakub Bryła zapytał czy to były kandydatury z jednego klubu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń potwierdził. Radca prawny, 

Jakub Bryła poinformował, że w tym wypadku, należy wskazać trzecią osobę, 

Radna Aleksandra Lubasińska zgłosiła kandydaturę radnej Anny Wojtasik-Kisiel. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radną Annę 

Wojtasik-Kisiel czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Anna Wojtasik-Kisiel 

wyraziła zgodę.  

Przygotowano oraz przystąpiono do głosowania za przyjęciem kandydatury radnej 

Anny Wojtasik-Kisiel. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem kandydatury głosowało  

2 radnych, przeciw było 9 radnych, wstrzymało się od głosu 4 radnych.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (PRZECIW), Mariusz Bugara (PRZECIW), Karolina Cielebiaś 

(PRZECIW), Rafał Ciszewski (PRZECIW), Maciej Gasiński (PRZECIW), Kamil Ginał (WSTRZYMUJĘ 

SIĘ), Przemysław Gorajek (PRZECIW), Jan Jeleń (PRZECIW), Katarzyna Kulińska-Pluta (PRZECIW), 

Marek Lisiewicz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna 

Szczygłowska (PRZECIW), Anna Wojtasik-Kisiel (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Monika Woszczyna 

(WSTRZYMUJĘ SIĘ) 

Kandydatura radnej Moniki Anny Wojtasik-Kisiel została odrzucona. 

Radna Monika Woszczyna zgłosiła ponownie kandydaturę Aleksandry Lubasińskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zapytał radną Aleksandrę Lubasińską 

czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Aleksandra Lubasińska wyraziła zgodę.  

Przygotowano oraz przystąpiono do głosowania za przyjęciem kandydatury radnej 

Aleksandry Lubasińskiej. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem kandydatury głosowało  

7 radnych, przeciw było 8 radnych, nikt się nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (PRZECIW), Mariusz Bugara (PRZECIW), Karolina Cielebiaś 

(PRZECIW), Rafał Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (PRZECIW), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek 

(PRZECIW), Jan Jeleń (PRZECIW), Katarzyna Kulińska-Pluta (PRZECIW), Marek Lisiewicz (ZA), 

Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (PRZECIW), Anna 

Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Kandydatura radnej Aleksandry Lubasińkiej została odrzucona. 

Radna Aleksandra Lubasińska zgłosiła ponownie kandydaturę radnej Moniki 

Woszczyny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radną Monikę 

Woszczynę czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Monika Woszczyna wyraziła 

zgodę.  

Przygotowano oraz przystąpiono do głosowania za przyjęciem kandydatury radnej 

Moniki Woszczyny. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem kandydatury głosowało  

12 radnych, nikt nie był przeciw, wstrzymało się od głosu 3 radnych.  
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Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), 

Jan Jeleń (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), 

Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (WSTRZYMUJĘ SIĘ), 

Monika Woszczyna (WSTRZYMUJĘ SIĘ) 

Kandydatura radnej Moniki Woszczyny (z klubu radnych Głos Kobiet) została 

przyjęta. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem kandydatury radnego Marka Lisiewicza 

(z klubu radnych Nasza Gmina Olsztyn). 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem kandydatury głosowało  

6 radnych, przeciw było 9 radnych, nikt się nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (PRZECIW), Mariusz Bugara (PRZECIW), Karolina Cielebiaś 

(PRZECIW), Rafał Ciszewski (PRZECIW), Maciej Gasiński (PRZECIW), Kamil Ginał (ZA), Przemysław 

Gorajek (PRZECIW), Jan Jeleń (PRZECIW), Katarzyna Kulińska-Pluta (PRZECIW), Marek Lisiewicz 

(ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (PRZECIW), Anna 

Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Kandydatura radnego Marka Lisiewicza została odrzucona. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał przedstawicieli Klubu 

Radnych Nasza Gmina Olsztyn czy zgłaszają innego kandydata. 

Radny Marek Lisiewicz zgłosił kandydaturę radnego Kamila Ginała. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zapytał radnego Kamila Ginała  

czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Kamil Ginał wyraził zgodę.  

Przygotowano oraz przystąpiono do głosowania za przyjęciem kandydatury 

radnego Kamila Ginała. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem kandydatury głosowało  

15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Kandydatura radnego Kamila Ginała (z Klubu Radnych Nasza Gmina Olsztyn) 

została przyjęta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował, że kolejne 

zgłoszone kandydatury to: radny Mariusz Bugara, radny Przemysław Gorajek, 

radny Rafał Ciszewski oraz radny Maciej Gasiński. Poinformował,  

że są 4 kandydatury, 3 miejsca i jeżeli dana kandydatura otrzyma największą ilość 

głosów, ta osoba wchodzi w skład komisji, a jeżeli ktoś otrzyma mniej głosów  

lub nie otrzyma tych głosów wcale za, ta osoba nie wchodzi w skład Komisji 

Rewizyjnej. 

Radca prawny, Jakub Bryła przypomniał o liczbie mandatów do głosowania  

Przygotowano oraz przystąpiono do głosowania za przyjęciem kandydatury 

radnego Mariusza Bugary.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem kandydatury głosowało  

10 radnych, przeciw było 2 radnych, wstrzymało się 3 radnych.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Przemysław Gorajek (ZA), 

Jan Jeleń (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (PRZECIW), Aleksandra Lubasińska 

(PRZECIW), Zdzisław Synoradzki (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel 

(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Monika Woszczyna (ZA) 

Kandydatura radnego Mariusza Bugary została przyjęta. 
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Przystąpiono do głosowania za przyjęciem kandydatury radnego Macieja 

Gasińskiego.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem kandydatury głosowało  

11 radnych, przeciw było 0 radnych, wstrzymało się od głosu 4 radnych.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Przemysław Gorajek (ZA), 

Jan Jeleń (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Aleksandra 

Lubasińska (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-

Kisiel (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Monika Woszczyna (ZA) 

Kandydatura radnego Macieja Gasińskiego została przyjęta. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem kandydatury radnego Rafała 

Ciszewskiego.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem kandydatury głosowało 10 

radnych, przeciw był 1 radny, wstrzymało się od głosu 4 radnych.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Przemysław 

Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (PRZECIW), Aleksandra 

Lubasińska (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-

Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (WSTRZYMUJĘ SIĘ) 

Kandydatura radnego Rafała Ciszewskiego została przyjęta. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem kandydatury radnego Przemysława 

Gorajka.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem kandydatury nikt  

nie głosował, przeciw było 6 radnych, wstrzymało się 9 radnych.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Mariusz Bugara (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Karolina 

Cielebiaś (PRZECIW), Rafał Ciszewski (PRZECIW), Maciej Gasiński (PRZECIW), Kamil Ginał 

(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Przemysław Gorajek (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Jan Jeleń (PRZECIW), Katarzyna 

Kulińska-Pluta (PRZECIW), Marek Lisiewicz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Aleksandra Lubasińska 

(WSTRZYMUJĘ SIĘ), Zdzisław Synoradzki (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Anna Szczygłowska (PRZECIW), Anna 

Wojtasik-Kisiel (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Monika Woszczyna (WSTRZYMUJĘ SIĘ) 

Kandydatura radnego Przemysława Gorajka została odrzucona. 

Radca prawny, Jakub Bryła poinformował, że kolejnym etapem jest wybór 

Przewodniczącego Komisji, kandydat wybrany musi być z grona tej piątki.  

Dodał, że Przewodniczący Komisji wybierany jest uchwałą podejmowaną zwykłą 

większością głosów, w obecności co najmniej połowy składu Rady,  

więc z powyższej piątki należy wybrać jedną osobę, która będzie przewodniczyć 

pracom wskazanej komisji. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie powołania 

członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olsztynie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń odczytał projekt uchwały,  

z treści której wynika, że powołuje się Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej  

w Olsztynie w składzie: Monika Woszczyna, Kamil Ginał, Mariusz Bugara, Rafał 

Ciszewski oraz Maciej Gasiński. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/20/24 z w sprawie powołania członków Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Olsztynie, została podjęta, w obecności 15 radnych. 
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Ad. 24. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olsztynie (druk nr: 22/2024) 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń otworzył listę zgłoszeń 

spośród członków Komisji Rewizyjnej na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Radny Przemysław Gorajek zgłosił radnego Mariusza Bugarę przedstawiając 

kandydata.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radnego Mariusza 

Bugarę czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Mariusz Bugara wyraził zgodę.  

Wobec braku kolejnych zgłoszeń, przystąpiono do głosowania za zamknięciem listy 

kandydatur. 

Wszyscy radni jednogłośnie zagłosowali „za” zamknięciem listy kandydatur 

(głosowanie z podniesieniem rąk). 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem kandydatury radnego Mariusza Bugary 

na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem kandydatury głosowało  

13 radnych, przeciw było 2 radnych, nikt się nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (PRZECIW), Aleksandra Lubasińska (PRZECIW), 

Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna 

(ZA) 

Kandydatura radnego Mariusza Bugary została przyjęta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń odczytał projekt uchwały,  

z treści której wynika, że wybiera się radnego Mariusza Bugarę  

na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Olsztynie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, nikt nie był przeciwny, wstrzymał 

się od głosu 1 radny.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Aleksandra Lubasińska (ZA), 

Zdzisław Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna 

(ZA) 

Uchwała nr II/21/24 z w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Olsztynie, została przyjęta, w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 25. Podjęcie uchwały w sprawie powołania członków stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Olsztynie (druk nr: 23/2024) 

Radca prawny, Jakub Bryła poinformował, że kolejną obligatoryjną komisją,  

jak wynika z ustawy o samorządzie gminnym, jest komisja do spraw skarg, 

wniosków i petycji, gdzie kluby są uprawnione do posiadania swojego 

przedstawiciela we wskazanej komisji. Dodał, że  Statut Miasta i Gminy Olsztyn 

wskazuje, że komisja ta, liczy co najmniej trzy osoby (bez górnej granicy). 

Zaproponował zgłaszanie w pierwszej kolejności kandydatów z klubów, a później 

pozostałych kandydatów. Dodał, że w przypadku pozostałych dwóch komisji,  

nie ma tego uprawnienia.  Nadmienił, że w tym przypadku jest zasada, iż najpierw 

wybrani zostaną członkowie, a później komisje wybiorą kandydata  

na przewodniczącego i Rada zatwierdzi uchwałą członków i przewodniczącego. 

Przystąpiono do zgłaszania kandydatów na członków Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 
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Radny Kamil Ginał zgłosił kandydaturę radnego Marka Lisiewicza (z Klubu Radnych 

Nasza Gmina Olsztyn). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radnego Marka 

Lisiewicza czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Marek Lisiewicz wyraził 

zgodę.  

Radna Anna Wojtasik-Kisiel zgłosiła kandydaturę Aleksandry Lubasińskiej  

(z Klubu Radnych Głos Kobiet). 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radną Aleksandrę 

Lubasińską czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Aleksandra Lubasińska 

wyraziła zgodę.  

Radny Maciej Gasiński zgłosił kandydaturę radnego Mariusza Bugary. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radnego Mariusza 

Bugarę czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Mariusz Bugara wyraził zgodę. 

Radna Anna Woszczyna zgłosiła kandydaturę radnego Rafała Ciszewskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radnego Rafała 

Ciszewskiego czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Rafał Ciszewski wyraził 

zgodę. 

Radna Katarzyna Kulińska-Pluta zgłosiła kandydaturę Władysława Bekusa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radnego Władysława 

Bekusa czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Władysław Bekus wyraził 

zgodę. 

Radny Mariusz Bugara zgłosił kandydaturę radnego Macieja Gasińskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radnego Macieja 

Gasińskiego czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Maciej Gasiński wyraził 

zgodę. 

Radny Przemysław Gorajek zgłosił kandydaturę radnego Jana Jelenia. 

Radca Prawny, Jalub Bryła poinformował, że przewodniczący prezydium  

nie wchodzi do składu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował, że zgłoszone 

zostały kandydatury radnych: Marka Lisiewicza, Aleksandry Lubasińskiej, Mariusza 

Bugary, Rafała Ciszewskiego, Władysława Bekusa oraz Macieja Gasińskiego. 

Radna Anna Szczygłowska zgłosiła kandydaturę radnej Karoliny Celebiaś. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radną Karolinę 

Cielebiaś czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Karolina Cielebiaś wyraziła 

zgodę. 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan 

Jeleń zamknął listę kandydatur. 

Wszyscy radni jednogłośnie zagłosowali „za” zamknięciem listy kandydatur 

(głosowanie z podniesieniem rąk). 

Radca prawny, Jakub Bryła poinformował, że w pozostałych komisjach 

przewodniczący i zastępcy mogą być kandydatami.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń przedstawił kandydatury  

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: radny Marek Lisiewicz, radna Aleksandra 

Lubasińska, radny Mariusz Bugara, radny Rafał Ciszewski, radny Władysław Bekus, 

radny Maciej Gasiński i radna Karolina Cielebiaś. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał czy są 2 osoby  

z klubu radnych, potwierdzono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował, że głosowanie 

odbędzie się na poszczególne osoby, w pierwszej kolejności osoby zgłoszone  

przez kluby, czyli radny Marek Lisiewicz oraz Aleksandra Lubasińska, a następnie 

pozostali kandydaci, w liczbie pięciu. 

Radna Aleksandra Lubasińska zapytała, czy jeżeli chodzi o tą komisję, to czy jest 

limit osobowy, Radca prawny, Jakub Bryła odpowiedział, że limitu nie ma. Wobec 

powyższego radna zapytała czy jest zasadność głosowania indywidualnego. 

Radca prawny, Jakub Bryła odpowiedział, że to jest decyzja Rady czy chcą 

indywidualnie głosować czy blokowo. Radny Władysław Bekus zaproponował,  

aby na wszystkich razem zagłosować. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zaproponował głosowanie 

wspólne. 

O godz. 15:58 Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zarządził 

przerwę w celu przygotowania głosowania. 

O godz. 16:09 wznowiono obrady sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował,  

że proponowanych członków komisji jest siedmiu: Marek Lisiewicz, Aleksandra 

Lubasińska, Mariusz Bugara, Karolina Cielebiaś, Władysław Bekus, Maciej Gaśnicki 

i Rafał Ciszewski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poprosił o przegłosowanie 

takiego składu. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem przedstawionego składu 

komisji głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został przyjęty jednogłośnie. 

Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na członków do Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów, 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń otworzył listę kandydatur. 

Radca prawny, Jakub Bryła wyjaśnił, że w tym przypadku nie ma rygorów  

formalnych, jeśli chodzi o kluby radnych, wobec czego kandydaci zostaną  

przegłosowani i nie ma limitu osób w tych komisjach. 

Radna Aleksandra Lubasińska zgłosiła kandydaturę radnej Anny Wojtasik-Kisiel. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radną Annę 

Wojtasik-Kisiel czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Anna Wojtasik-Kisiel 

wyraziła zgodę. 

Radny Władysław Bekus zgłosił kandydaturę radnego Macieja Gasińskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zapytał radnego Maciej Gasińskiego  

czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Maciej Gasiński wyraził zgodę. 

Radny Przemysław Gorajek zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Kulińskiej-Pluty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radną Katarzynę 

Kulińską-Plutę czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Katarzyna Kulińska-

Pluta wyraziła zgodę. 

Radna Anna Szczygłowska zgłosiła kandydaturę radnej Karoliny Cielebiaś. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radną Karolinę 

Cielebiaś czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Karolina Cielebiaś wyraziła 

zgodę. 



30 
 

Radna Karolina Cielebiaś zgłosiła kandydaturę radnej Anny Szczygłowskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zapytał radną Annę Szczygłowską  

czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Anna Szczygłowska wyraziła zgodę. 

Radna Katarzyna Kulińska-Pluta zgłosiła kandydaturę radnego Przemysława 

Gorajka. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radnego 

Przemysława Gorajka czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Przemysław 

Gorajek wyraził zgodę. 

Radny Kamil Ginał zgłosił kandydaturę radnego Zdzisława Synoradzkiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radnego Zdzisława 

Synoradzkiego czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Zdzisław Synoradzki 

wyraził zgodę. 

Radny Maciej Gasiński zgłosił kandydaturę radnego Władysława Bekusa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radnego Władysława 

Bekusa czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Władysław Bekus wyraził 

zgodę. 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie,  

Jan Jeleń zamknął listy kandydatur. 

Wszyscy radni jednogłośnie zagłosowali „za” zamknięciem listy kandydatur 

(głosowanie z podniesieniem rąk). 

Przygotowano głosowanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował, że po wyborze 

składów Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji Gospodarki, Budżetu  

i Finansów oraz Komisji ds. Socjalnych i Społecznych nastąpi kolejne parę minut 

przerwy, w celu ukonstytuowania się komisji. 

Przystąpiono do głosowania nad składem Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów 

w osobach: radna Anna Wojtasik-Kisiel, radny Maciej Gasiński, radna Katarzyna 

Kulińska-Pluta, radny Przemysław Gorajek, radny Zdzisław Synoradzki oraz radny 

Władysław Bekus. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem składu komisji głosowało 

15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Skład Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń, w przypadku Komisji  

ds. Socjalnych i Społecznych, zaproponował głosowanie blokowe oraz otworzył 

listę zgłoszeń kandydatur. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zgłosił kandydaturę radnej 

Anny Szczygłowskiej oraz zapytał radną czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radna Anna Szczygłowska wyraziła zgodę. 

Radny Marek Lisiewicz zgłosił kandydaturę radnego Kamila Ginała. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie zapytał radnego Kamila Ginała  

czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Kamil Ginał wyraził zgodę. 

Radna Aleksandra Lubasińska zgłosiła kandydaturę radnej Anny Wojtasik-Kisiel. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radną Annę 

Wojtasik-Kisiel czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Anna Wojtasik-Kisiel 

wyraziła zgodę. 
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Radna Karolina Cielebiaś zgłosiła kandydaturę Przewodniczącego Rady Miejskiej  

w Olsztynie, Jana Jelenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń wyraził zgodę  

na kandydowanie. 

Radna Katarzyna Kulińska-Pluta zgłosiła kandydaturę radnego Mariusza Bugary. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radnego Mariusza 

Bugarę czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Mariusz Bugara wyraził zgodę. 

Radna Anna Wojtasik-Kisiel zgłosiła kandydaturę radnej Aleksandry Lubasińskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radną Aleksandrę 

Lubasińską czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Aleksandra Lubasińska 

wyraziła zgodę. 

Radna Anna Szczygłowska zgłosiła kandydaturę radnego Marka Lisiewicza. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radnego Marka 

Lisiewicza czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Marek Lisiewicz wyraził 

zgodę. 

Radna Aleksandra Lubasińska zgłosiła kandydaturę radnej Moniki Woszczyny. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radną Monikę 

Woszczynę czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Monika Woszczyna wyraziła 

zgodę. 

Radny Mariusz Bugara zgłosił kandydaturę radnego Władysława Bekusa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radnego Władysława 

Bekusa czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radny Władysław Bekus wyraził 

zgodę. 

Radny Przemysław Gorajek zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Kulińskiej-Pluty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zapytał radną Katarzynę 

Kulińską-Plutę czy wyraża zgodę na kandydowanie. Radna Katarzyna Kulińska-

Pluta wyraziła zgodę. 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie,  

Jan Jeleń zamknął listę kandydatur. 

Wszyscy radni jednogłośnie zagłosowali „za” zamknięciem listy kandydatur 

(głosowanie z podniesieniem rąk). 

O godz. 16:24 Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zarządził 

przerwę w celu przygotowania głosowania. 

O godz. 16:33 wznowiono obrady sesji. 

Przystąpiono do głosowania nad składem Komisji ds. Socjalnych i Społecznych  

w osobach: radna Anna Szczygłowska, radny Kamil Ginał, radna Anna Wojtasiek-

Kisiel, radny Jan Jeleń, radny Mariusz Bugara, radna Aleksandra Lubasińska,  

radny Rafał Ciszewski, radna Monika Woszczyna, radny Władysław Bekus  

oraz radna Katarzyna Kulińska-Pluta. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, za przyjęciem składu komisji głosowało 

15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Skład Komisji ds. Socjalnych i Społecznych został przyjęty jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń powitał Radną Rady Powiatu 

Częstochowskiego, Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu, Monikę Kosielak. 
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O godz. 16:34 Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń zarządził 

przerwę w celu ukonstytuowania się komisji (wyboru Przewodniczących Komisji).  

O godz. 16:45 wznowiono obrady sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń, poinformował, że: 

- Przewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został radny Rafał Ciszewski 

- Przewodniczącym Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów została radna Karolina 

Cielebiaś 

- Przewodniczącym Komisji ds. Socjalnych i Społecznych została radna Anna 

Szczygłowska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń przedstawił projekt uchwały 

w sprawie powołania członków stałych komisji Rady Miejskiej w Olsztynie, z treści 

której wynika, że: 

1. Komisja Gospodarki, Budżetu i Finansów: Przewodniczący Karolina Cielebiaś 

członkowie: Anna Wojtasiek Kisiel, Maciej Gasiński, Katarzyna Kulińska-Pluta, 

Anna Szczygłowska, Przemysław Gorajek, Zdzisław Synoracki oraz Władysław 

Bekus. 

2. Komisja ds. Socjalnych i Społecznych: Przewodniczący Anna Szczygłowska 

członkowie: Kamil Ginał, Anna Wojtasik-Kisiel, Jan Jeleń, Mariusz Bugara, 

Aleksandra Lubasińska, Rafał Ciszewski, Monika Woszczyna, Władysław 

Bekus oraz Katarzyna Kulińska-Pluta. 

3. Komisja Skarg i Wniosków i Petycji: Przewodniczący Rafał Ciszewski 

członkowie: Marek Lisiewicz, Aleksandra Lubasińska, Mariusz Bugara, 

Władysław Bekus, Maciej Gasiński, Karolina Cielebiaś. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały Rady Miejskiej  

w Olsztynie w sprawie powołania członków stałych komisji Rady Miejskiej  

w Olsztynie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt się  

nie wstrzymał od głosu.  
Wyniki imienne: Władysław Bekus (ZA), Mariusz Bugara (ZA), Karolina Cielebiaś (ZA), Rafał 

Ciszewski (ZA), Maciej Gasiński (ZA), Kamil Ginał (ZA), Przemysław Gorajek (ZA), Jan Jeleń (ZA), 

Katarzyna Kulińska-Pluta (ZA), Marek Lisiewicz (ZA), Aleksandra Lubasińska (ZA), Zdzisław 

Synoradzki (ZA), Anna Szczygłowska (ZA), Anna Wojtasik-Kisiel (ZA), Monika Woszczyna (ZA) 

Uchwała nr II/22/24 z w sprawie powołania członków stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Olsztynie, została podjęta jednogłośnie, w obecności 15 radnych. 

 

Ad. 26. Przedstawienie Sprawozdania za 2023 rok z działalności Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Olsztynie 

Sprawozdanie przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Olsztynie, Irena Pluta. Zaznaczyła, że zgodnie z ustawą o pomocy społecznej, 

kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej składa Radzie i Gminy coroczne 

sprawozdanie z działalności ośrodka. Dodała, że przedłożone sprawozdanie 

zawiera informacje na temat zatrudnienia, wydatków, realizowanych zadań 

ośrodka: w 2023 roku ogólnie wydatkowano kwotę 6 285 341,50 zł,  

w tym z funduszu pomocy 176 038 zł, z funduszu pracy 9 457 zł, z funduszu 

przeciwdziałania COVID 52 483 zł, z dotacji celowych 4 789 479 zł i ze środków 

własnych gminy 1 257 882 zł. Największą część wydatków stanowiły świadczenia 

rodzinne, świadczenia z Funduszu Alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenie 

społeczne – 4 385 000 zł. Kolejne to koszty utrzymania ośrodka pomocy społecznej 
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w kwocie 779 942 zł i opłaty za pobyt osób w domach pomocy społecznej kwota 

277 327 zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował,  

że  sprawozdanie radni otrzymali. 

Radna Katarzyna Kulińska-Pluta zapytała o sytuację dzieci w Świętej Puszczy,  

gdyż w pewnym momencie sprawa była głośna medialnie, a pewnie praca  

nadal trwa. 

Kierownik GOPS odpowiedziała, że dzieci cały czas przebywają w Świętej Puszczy, 

mają swoich opiekunów, a GOPS w miarę możliwości wspomaga ich. 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski, poinformował, że jest praca 

jako pomocnik opiekuna w ośrodku Caritasu, a umowę podpisuje Powiatowe 

Centrum Pomocy Rodzinie w Częstochowie. Dodał, że praca jest w sobotę, 

niedzielę i po południu, jak dzieci wracają ze szkoły i osoba nie musi posiadać 

wykształcenia pedagogicznego. 

Kierownik GOPS dodała, że zgłosiły dwie osoby, obywatelki Ukrainy, mieszkające 

w miejscowości Zrębice, które wyraziły chęć pracy w Świętej Puszczy w opiece  

nad dziećmi. Nadmieniła, że panie złożyły już swoją ofertę do Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Częstochowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń podziękował Pani Kierownik 

za przygotowanie sprawozdania. Dodał, że jest to bardzo szeroki wachlarz zadań, 

przekazał słowa uznania za kierowanie pracami i ogrom wykonywanych prac. 

 

Ad. 27. Przedstawienie Oceny zasobów pomocy społecznej za 2023 rok 

Sprawozdanie przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Olsztynie, Irena Pluta. Zaznaczyła, że zgodnie z ustawą o pomocy społecznej 

Gmina jest zobowiązana do sporządzenia corocznie oceny zasobów pomocy 

społecznej w oparciu o analizę lokalnej sytuacji społeczno-demograficznej,  

która w szczególności winna obejmować infrastrukturę, kadrę, organizacje 

pozarządowe, nakłady finansowe ponoszone na zadania pomocy społecznej  

oraz informacje o osobach i rodzinach korzystających z pomocy społecznej. 

Dodała, że ocena zasobów pomocy społecznej dla Miasta i Gminy Olsztyn  

za rok 2023 została przygotowana na podstawie danych zebranych przez Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Olsztynie za pośrednictwem systemu centralnej 

aplikacji statystycznej. Nadmieniła, że dane z oceny umożliwiają analizowanie  

i monitorowanie występowania problemów społecznych oraz planowanie działań 

aktywizujących jednostki samorządu terytorialnego na obszarze usług 

społecznych. Zaznaczyła, że zawarte informacje są materiałem poglądowym 

mającym ułatwić władzom gminy podejmowanie decyzji związanych  

z planowaniem budżetu w zakresie polityki społecznej w kolejnych latach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń ponownie przekazał słowa 

uznania na ręce Pani kierownik, za wykonanie zadań, potrzeb, zgłoszeń, wniosków 

i dodatkowo rozliczenia każdej złotówki, która podlega ocenie i niejednokrotnie  

ta złotówka jest kilkukrotnie oglądana, czy rzeczywiście jest dobrze wydatkowana. 

 

Ad. 28. Sprawy różne i bieżące, wolne wnioski 

Radna Aleksandra Lubasińska zapytała o termin remontu szkoły w Biskupicach 

oraz położenia nawierzchni na powstającej ścieżce rowerowej z Olsztyna  

do Biskupic oraz przekazała apel od mieszkańców o usunięcie krzaków przy drodze 
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w rejonie skrzyżowania ulicy Chorońskiej z Żarecką (z uwagi na słabą widoczność 

przy wyjeździe od ulicy Chorońskiej w ulicę Żarecką). 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski odpowiedział, że co do ulic 

Chorońskiej i Żareckiej, to z Powiatowym Zarządem Dróg spróbują szybko problem 

rozwiązać lub pracownicy podjadą. Odnosząc się do pytania o trasę rowerową,  

to obecnie ułożona została warstwa podbudowy i zawalcowana, będzie frezowana 

jezdnia na jednym boku. Dodał, że firma przygotowuje się do budowy ronda i masę 

asfaltową na pewno będą układać równolegle na połówce jezdni i trasie rowerowej. 

Nadmienił, że koniec prac zaplanowany jest na październik lub listopad br. i droga 

do Choronia ma termin tegoroczny, więc za chwilę prace przyspieszą.  

W odpowiedzi o remont szkoły w Biskupicach Burmistrz zaznaczył,  

że w tegorocznym budżecie jest jakaś kwota przewidziana, w planach  

jest zamieszczenie środków w przyszłorocznym budżecie. Dodał, że został 

wykonany kosztorys, na ponad milion złotych, więc jeśli pozwolą na to środki 

finansowe to w planach jest wykonanie remontu. 

Radny Marek Lisiewicz w imieniu mieszkańców Odrzykonia poprosił o spotkanie  

w sprawie oczyszczalni ścieków, gdyż sprawa nabiera tempa i z tego co słyszał, 

jest już decyzja środowiskowa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował,  że postara  

się takie spotkanie w sali sesyjnej zorganizować, z udziałem mieszkańców 

Odrzykonia, których problem dotyczy, jak i pozostałych mieszkańców gminy, 

którzy kanalizacji nie posiadają. 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski poinformował, że Państwo, 

którzy są stroną postępowania, na bieżąco są informowani o wszystkich tematach, 

które tam się dzieją. Dodał, że strony zadały w tej kwestii kilkaset pytań na piśmie 

i uzyskały odpowiedzi. Nadmienił, że uważa że wszyscy są doskonale zorientowani 

na jakim etapie ta sprawa w tej chwili jest. Burmistrz zaznaczył, że otrzymano 

wystąpienie Stowarzyszenia o możliwość zapoznania się z Raportem oddziaływania 

na środowisko. Poinformował, że nic nowego się nie wydarzyło, a procedura trwa. 

Dodał, że udało się utrzymać w mocy postanowienie Burmistrza o sporządzeniu 

raportu na środowisko, które zostało oprotestowane. Nadmienił, że Samorządowe 

Kolegium Odwoławcze utrzymało je w mocy i Wojewódzki Sąd Administracyjny 

potem odrzucił skargę skarżących. Burmistrz zaznaczył, że bardzo by chcieli  

tę procedurę zakończyć, żeby móc budować kanalizację dla innych miejscowości 

na terenie gminy Olsztyn, bo o to Burmistrz jest najczęściej pytany, kiedy będzie 

budowana kanalizacja. 

Radny Marek Lisiewicz poinformował, że zrozumiał mieszkańców w ten sposób,  

że to oni chcą wyjść z rozmową jako do nowych radnych ponieważ Rada uległa 

radykalnej zmianie i chcą ten temat Radnym przybliżyć. Radny zapytał Burmistrza, 

na jak długo wystarczy ta rozbudowa, w jakim kontekście ona jest projektowana, 

5, 10, 50 lat, jak długo obsłuży gminę Olsztyn. 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn odpowiedział, że rozbudowa,  

która jest przewidziana koncepcją, została opracowana w oparciu o istniejące plany 

miejscowe, o istniejące studium i uważa, że zdecydowanie wyprzedza rozwój 

miejscowości na przeciągu kilkudziesięciu lat. Dodał, że w tej chwili jest jeszcze 

zliberalizowane prawo jeśli chodzi o oczyszczalnie przydomowe, jest ogromny 

wachlarz informacyjny ze strony Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

o możliwości instalacji oczyszczalni przydomowych i gdyby się udało rozbudować 
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tę oczyszczalnię, przede wszystkim zmodernizować aby były lepsze warunki  

w otoczeniu, a nie gorsze, to Burmistrz uważa, że to jest co najmniej 50 lat. 

Burmistrz nadmienił, że wszystkie plany miejscowe są uwzględnione, te uchwalone 

i te przewidziane w studium i projektanci dosyć precyzyjnie to liczyli, a w tej chwili 

jest 900 metrów sześciennych przepustowości dobowej i jest to policzone mniej 

więcej na drugie tyle. 

Radny Marek Lisiewicz zapytał również, czy wcześniej, zanim została podjęta 

decyzja o rozbudowie, czy były analizowane inne koncepcje np. zdecentralizowania 

tej głównej oczyszczalni i np. przemyślenie pomysłu stworzenia mniejszych  

np. Biskupice, Zrębice, Turów, Przymiłowice, żeby nie ciągnąć rurociągów  

tak daleko. 

Burmistrz odpowiedział, że system kanalizacji jest budowany w sposób określony 

przez koncepcję kanalizacji, opracowaną w latach 90 i potem, po raz kolejny 

aktualizowaną i ten system kanalizacji jest tak zaprojektowany, że ścieki płyną  

do najniższego miejsca w gminie. Dodał, że od zawsze tym miejscem był rejon 

Odrzykonia, gdzie w tej chwili funkcjonuje kanalizacja i tam też od zawsze  

była działka przeznaczona na rozbudowę tej istniejącej oczyszczalni ścieków. 

Nadmienił, że ta działka przy uchwalaniu planu m.in.  w roku 2007 była uzgodniona 

z Regionalną Dyrekcją Ochrony Środowiska, z Sanepidem i potem te uzgodnienia 

były powtórzone. Burmistrz poinformował, że w planie miejscowym pochodzącym 

z roku 2008 została przez Radę i przez Wojewodę zatwierdzona pod rozbudowę  

i modernizację oczyszczalni, więc byłoby to daleko idącą niegospodarnością,  

a poza tym oczyszczalnia ma swój odpływ, nie ma na terenie gminy przepływowych 

zbiorników wodnych. Burmistrz zaznaczył, że wydaje się, że tutaj nie ma 

alternatywy i dlatego są ukierunkowani w taki, a nie inny sposób, bo to nie jest 

lokalizacja domu pomocy społecznej czy jakiegoś innego obiektu, który można 

praktycznie w każdym miejscu zbudować, w tym przypadku Gmina jest mocno 

związana infrastrukturą i koncepcją kanalizacji. Dodał, że budując na przykład 

Skrajnicę, została ona przewymiarowana, bo przez Skrajnicę mają płynąć ścieki  

z Biskupic i to jest przewidziane koncepcją kanalizacji, które powstawały za wójta 

Tobolskiego, za wójta Stępnia, które zawsze potwierdzały taką, a nie inną 

lokalizację oczyszczalni ścieków. Burmistrz poinformował, że uważa, że temat 

będzie dotyczyć nie tylko osób, które mieszkają w otoczeniu oczyszczalni,  

ale również pozostałych mieszkańców, czy zakładów przemysłowych, istniejących 

na terenie gminy. Dodał, że spotkanie jest do przemyślenia i  odpowiedni termin 

można przygotować.  

Radny Władysław Bekus zapytał, czy ze względu na opóźnienia autobusu czy udało 

by się uzgodnić z MPK żeby autobus lini nr 34 jeździł przez Hutę i omijałby przejazd 

kolejowy i wówczas gminne busiki czekając w Olsztynie czy Odrzykoniu nie miałyby 

takiego opóźnienia. Radny zaproponował nowe trasy przejazdu autobusów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń poinformował, że jest 

wybrany wykonawca zjazdu z DK. 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski zaznaczył, że propozycja 

radnego Władysława Bekusa jest interesująca, dodał, że w październiku ubiegłego 

roku wpłynęło do urzędu pismo, z którego wynikało, że autobusy z Olsztyna  

będą jeździły tylko i wyłącznie do estakady na Rakowie w Częstochowie,  

a chcąc dalej, to trzeba zapłacić za to. Dodał, że używając różnych argumentów 

udało się przekonać władze miasta, żeby zostało tak jak jest. Nadmienił, że miasto 
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Częstochowa nie było zainteresowane, żeby jeździć ulicą Korfantego, dlatego,  

że tam jest mniej pasażerów i jest bardzo długi, pusty przebieg.  

Burmistrz zaznaczył, że rozmowę w tym temacie z nowym zastępcą prezydenta 

podejmie.  

Radny Rafał Ciszewski, poinformował o zgłoszeniach od mieszkańców odnośnie 

autobusu około godziny piątej dwadzieścia, kierując prośbę o zapewnienie 

dalszego funkcjonowania w tych godzinach autobusu również w okresie 

wakacyjnym, w którym ma być wycofywany. Poinformował, że na ostatnim 

spotkaniu Rady Sołeckiej i Olsztyna, Sołtys Barbara Krajewska przekazała 

informację, że będzie zgłaszała wniosek odnośnie dodatkowego przystanku  

dla busików przy ulicy Bukowej jadąc w stronę Turowa i zapytał na jakim etapie 

jest sprawa. 

Radna Anna Szczygłowska poinformowała, że w Kusiętach Małych został jeden 

peron autobusowy, który nie został wykostkowany i czy istnieje możliwość  

przed organizacją ścieżki rowerowej, mieszkańcom ten ostatni peron autobusowy 

wykostkować, bo to jest jedyny w gminie, który pozostał. 

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski odpowiedział, że autobus 

zostanie sprawdzony, a jeśli chodzi o przystanki w Bukownie, to pamięta 

zgłoszenie. Dodał, że kierowca autobusu, jeśli widzi, że nikt nie wysiada i nikt nie 

wsiada, nie zatrzymuje się, a odpowiedź zostanie udzielona mailowo  

lub telefonicznie. Nadmienił, że w krótkim czasie została zbudowana cała masa 

peronów, zapytał o którą chodzi lokalizację.  

Radna odpowiedziała, że chodzi o przystanek w tzw. Kusiętach Małych, Ze chodzi  

o górkę od strony Olsztyna, koło sklepu spożywczego. 

Burmistrz obiecał, że sprawę zbada i odpowiedź zostanie udzielona. 

Radna Katarzyna Kulińska-Pluta poinformowała, że docierają do niej prośby  

o spotkanie Rady z branżą turystyczną i wspólnie z Prezydium się zastanowią, 

kiedy spotkanie zorganizować (biorąc również pod uwagę prośbę radnego Marka 

Lisiewicza o organizację spotkania w sprawie oczyszczalni ścieków). 

Radny Zdzisław Synoradzki w imieniu mieszkańców ulicy Leśnej zapytał o pełny 

zakres modernizacji tej ulicy, jakie będą prace wykonane oraz harmonogram prac, 

gdyż w chwili obecnej dziury na tej ulicy są dość znaczne i oraz zapytał,  

czy modernizacje będą wykonane w tym roku, a jeśli nie, to czy jest możliwość, 

żeby poprawić tą nawierzchnię np. poprzez uzupełnienie tłuczniem.  

Burmistrz Miasta i Gminy Olsztyn, Tomasz Kucharski odpowiedział, że ulica Leśna 

jest przewidziana do remontu kapitalnego, jest podpisana umowa z wykonawcą,  

a  odbywa się w ramach dużego zadania budowy dróg na Pocztowcach. Dodał, że 

ze względu na kłopoty własnościowe, które pojawiły się podczas projektowania, 

prace opóźniły się. Nadmienił, że oświadczenia zostały już uzyskane i prace w tym 

roku zakończą się. Burmistrz zaznaczył, że budowane jest odwodnienie,  

tzn. jest dokumentacja, jest pozwolenie na budowę, które są do wglądu.  

Radny Zdzisław Synoradzki zaznaczył, że mieszkańcy zawiadomienie o działaniach 

otrzymali, ale nie wiedzą jakie to będą działania i jak zostaną oszacowane.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń podziękował za przyjęcie 

przez Radę zmian w budżecie, w zakresie samochodu rozpoznawczego dla potrzeb 

OSP Przymiłowice. Wyraził nadzieję, że jeśli wszystko dobrze pójdzie, to w ciągu 

najbliższych kilku tygodni auto zostanie zakupione oraz wraz z radną Karoliną 

Cielebiaś zaprosił na oficjalne powitanie samochodu. 
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Radna Katarzyna Kulińska-Pluta w imieniu własnym, radnego Przemysława 

Gorajka oraz wszystkich parafian Zrębic I, Zrębic II i Krasawy, podziękowała  

za pieniądze na zabytkowy kościół parafialny w Zrębicach. Wskazała na jubileusze 

obchodzone w Zrębicach (OSP, jubileusz 35-lecia posługi kapłańskiej i 25-lecia 

posługi w Zrębicach księdza Włodzimierza).  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Olsztynie, Jan Jeleń wraz z życzeniami wręczył 

upominek radnemu Przemysławowi Gorajkowi, za obecną działalność i kolejne 100 

lat działalności OSP Zębic. 

 

Ad. 29. Zamknięcie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Olsztynie o godz. 17:25 zamknął obrady II Sesji Rady Miejskiej w Olsztynie  

IX kadencji. 

 

 

 

 

 

 

                                       

                                                                                  Przewodniczący 

      Protokolant                                                    Rady Miejskiej w Olsztynie 
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